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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Verkställande Utskottet 

  
 

 

PROTOKOLL NR. 6 2003- 2004 
 
 
 
Tid:  2003-11-29 och 2003-11-30 
Plats:  MD:s kontor, Bromma 
Deltagare: GRO Finn L Bangsgaard, VGRO Håkan Johansson, IPCC Alf 

Bakken, Ekonomicontroller Annette Eiserman-Wikström 
 
  
§ 75 Mötets öppnande  
   

GRO Finn Bangsgaard hälsade välkommen och förklarade mötet för          
öppnat. 

 
§ 76   Val av sekreterare 
   

VGRO Håkan Johansson valdes till sekreterare.  
 
§ 77          Fastställande av föredragningslista 
  
          Föredragningslistan fastställdes enligt följande: 

 Rapport från Informatör 
 Medlemsregister 
 Uppföljning - GR 3 
 Ekonomi 
 Europaforum 
 Budget 
 Conventionresa 
 Upphandling av ungdomsresor 
 Kontoret 
 Övriga frågor 
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§ 78  Rapport från Informatör 
 
  Följande frågor diskuterades 
   

1. Uppföljning av kommunikationsplan 2003-2004 
2. Kommunikationsplan för 2004-2005 
3. Varumärkeskampanj 
4. PG-One 
5. Anlita Citymail för distribution av The Lion 
6. Erbjudande från Svenska Dagbladet 
 
Uppföljning av Kommunikationsplan 2003-2004 
Maud Nordell föredrog sin rapport enligt bilaga 1 
 
Vår annonsförsäljare har haft ett stort antal kontakter med potentiella 
annonsörer – bilaga 2. Hittills har endast en order tecknats.  
 
Rapporten godkändes och lades till handlingarna. 
 
Förslag att 

1. ursprungligt avtal med annonsförsäljare förlängs på oförändrade 
villkor – provision utgår med 30%. Avtalet är ett tillsvidareavtal. 

2. Lionsklubbarna skall erbjudas samma villkor för 
annonsförsäljning, som extern annonsförsäljare  

3. i syfte att förbättra medlemsinformationen skall i varje utgåva av 
The Lions finnas en avrapportering av ärenden inom VU/GR. 

 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 
 
Kommunikationsplan 2004-2005 
Maud Nordell har påbörjat arbetet med en Kommunikationsplan för 
nästa verksamhetsår. Planen kommer att ingå som en integrerad del av 
MD:s verksamhetsplan. 
 
Förslag till kommunikationsplan 2004-2005 inkl. budget för 
verksamheten och The Lion skall vara klar 15 januari 2004. 
 
Varumärkeskampanj 
Diskuterades behovet av en varumärkeskampanj och finansiering av 
densamma. Lions Clubs International, Oak Brook har i sin budget för 
PR/Info medel som kan sökas som generellt bidrag med USD 1000 per 
enkeldistrikt och år samt riktade bidrag upp till USD 200 000 per 
projekt. Dessa bidrag kan erhållas efter ansökan. 
 
Maud Nordell föreslog, att en arbetsgrupp bildas med uppgift att ta fram 
förslag till en marknadsplan samt förslag till finansiering att presenteras 
till GR-mötet i februari för beslut. 
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Beslut: VU beslöt att, 
1. tillsätta en sådan arbetsgrupp om tre personer – bestående av 

Maud Nordell, PID Bruno Ahlqvist och VGRO Håkan Johansson 
2. ge GRO och VGRO i uppdrag att ansöka om bidrag om USD 

1000 per enkeldistrikt dvs. USD 10 000 för år 2003-2004 att 
användas för att vidareutveckla projektet. 

 
PG-One 
PG-One har Post och Telestyrelsens tillstånd att vara operatör i fast 
och mobil telefoni. PG-One ha idag inget datanät. 
 
Förslag att avvakta med att teckna avtal med PG-One och under tiden 
undersöka dess kapacitet och organisation. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 
 

 Anlita Citymail för distribution av The Lion 
Maud Nordell rapporterade att Citymail har offererat distribution av The 
Lion i Stockholms-, Göteborgs- och Malmöområdena. 
Ärendet kommer att föreläggas Tidningskommittén. 
 
Erbjudande från Svenska Dagbladet 
Lions har fått en offert att delta med annonser i en bilaga till SVD under 
temat ”Vårt bidrag kommer fram”. Bilagan kommer att distribueras över 
hela riket. Detta är ett samarbete mellan SVD och FRII. 
 
Förslag att teckna avtal om annons i storlek 60x85 cm. med budskap 
”Lions hjälper Allt kommer fram” till en maximal kostnad av kr 7 500. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 

 
§ 79  Medlemsregister 
 

Diskuterades status på medlemsregistret. Osäkerhet finns om statusen 
på M-rapporteringen till USA. Diskuterades ett handlingsprogram för att 
säkerställa att medlemsregistret är korrekt per 2003 12 31. IT-
kommittén, som är ansvarig för funktionaliteten, föreslås få 
nedanstående uppdrag: 
 
Förslag  
 

1. RS tar kontakt med Oak Brook för att utröna vad de behöver för 
information för uppdatering av sitt register. 

 
2. RS begär in kopior på genererade M-rapporter sedan 2003 06 

30 genom Mallverkstaden. 
 

3. PDG Kjell Jonsson skriver brev till distrikten med information och 
instruktion hur distrikten skall göra för att få ett uppdaterat 
medlemsregister per 2003 12 31. 
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4. RS får i uppdrag att säkerställa att rapportering sker till Oak 

Brook, så att medlemsregistret är uppdaterat per 2003 12 31. 
 

5. Maximal kostnad en mantimme för Mallverkstadens arbete. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 
   
Diskuterades programmet för medlemsregistret och handlingsprogram 
för att förbättra säkerhet i funktionalitet. 
 
Förslag att  

1. tillfråga Sune Karlsson om han vill åtaga sig uppdraget att 
granska nuvarande program och se över funktionalitet – behov 
av uppgradering, organisation och support. 

 
2. alla framtida investeringar i systemet för medlemsregister skall 

godkännas av VU. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 

   
§ 80  Uppföljning – GR 3 
 
  Följande ärenden ligger under uppföljning: 
 

1. Information till LC Landskrona om GR:s beslut angående 
genomförande av riksomfattande aktivitet till stöd för 
reumatologisk forskning i Sverige - GRO och IPCC informerar 
klubben. 

2. Behov av NSR-AU – diskussioner mellan den nordiska CCC-
gruppen och NSR-AU kommer att äga rum under NSR i 
Sandefjord 

3. Befattningsbeskrivningar inkl. kompetens krav för befattning som 
kommittéordförande - arbetet pågår. 

4. Översyn av stadgar med anledning av beslut att medlemmar 
som kandiderar till VGRO och GRO kan inte samtidigt kandidera 
till fler befattningar – stadgesekreteraren handlägger: 

 
Rapporten godkändes och lades till handlingarna.   
 

§ 81  Ekonomi 
 

Jan Demuth har nu tagit över den löpande bokföringen för detta året 
från PDG Hans-Åke Lindelöw. 
 
Förslag att 
 

1. PDG Hans-Åke Lindelöw skall vara tillgänglig för två besök på 
kontoret för att diskutera eventuella öppna frågor med Jan 
Demuth. Det första besöket bör ske vid halvårsrapportering inkl. 
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prognos för helår. Det andra besöket efter överenskommelse 
med Jan Demuth. 

 
2. Budgetuppföljning/resultatrapportering skall ske till VU 

månadsvis. 
 

Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget 
 
Ekonomicontrollern Annette Eiserman-Wikström tog upp följande 
principiella frågor: 
 
Lekmannarevisorns närvaro på GR-möte på MS:s bekostnad 
Policy för ekonomiinformation enligt bilaga 3 
Policy för inköp av varor och tjänster bilaga 4 
 
Förslag att 

1. lekmannarevisor kallas på MD:s bekostnad till GR-möte i februari 
då bl.a. budget diskuteras. Lekmannarevisorn inbjuds att närvara 
på övriga GR-möten  på egen bekostnad. 

2. policy för ekonomifunktion antages 
3. policy för inköp av varor och tjänster antages 

 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget. 
 
Ekonomicontrollern Annette Eiserman-Wikström rapporterade att 
följande arbeten pågår: 
 

1. Policy för projekt utomlands 
2. Policy för SIDA-projekt 
3. Mall i excell för reseräkningar  

 
 Rapporten godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 82  Europaforum 
 
  GRO och VGRO rapporterade från mötet i Limassol, Cypern.  

GRO redogjorde för alternativet att rese med charter och 
arrangemangen runt detta. Som princip fungerade det bra. Tyvärr blev 
vår bostadsort Larnaca i stället för som ursprungligen bestämt 
Limassol, vilket innebar två timmars resa med bil varje dag. 
 
GRO och VGRO redogjorde för huvuddragen i förhandlingarna.  
Bl.a. diskuterades i Limassol: 
 
Behovet av Europaforum i nuvarande form 
 
Den föreslagna nya Europakonstitutionen nämner inget om NGO 
(Nongovermental Organisations). En skrivelse från Lions till 
Europakommissionen, där detta faktum påpekades och vikten av att 
NGO finns godkändes 
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PIP Jean Behar tog upp att VDG borde inbjudas till Europaforum och 
att distrikten skall arbeta för detta. 
 
Lionism i Östeuropa 
 
Ett reportage kommer i nästa The Lions. 
 
Diskuterade VU Sveriges möjligheter att utse någon från Sverige att 
deltaga i den musiktävling som går av stapeln vid Europaforum. 
 
Förslag att VGRO tar kontakt med PCC Lennart Fridén som får i 
uppdrag att ta fram ett förslag på hur detta skulle kunna ordnas. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget 
 

§ 83  Budget 
 
Ekonomicontroller Annette Eiserman-Wikström och VGRO Håkan 
Johansson rapporterade att arbetet med budget för nästkommande 
verksamhetsår har påbörjats. 
 
Förslag till verksamhetsplan har upprättas av VGRO och VDG. Planen 
har sänts till kommittéordförande och Informatör med önskan om en 
förslag till plan jämte budget från resp. ansvarsområde. 
 
Första avrapportering om status på budgetarbetet kommer att ske i 
Sandefjord. 
 
Slutligt förslag till verksamhetsplan och budget skall presenteras för 
beslut till GR-mötet i februari. 
 
Rapporten godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 84  Conventionresa 
 
  VGRO redogjorde för status på upphandlingen.  
 

På basis av VU:s beslut § 70 bekräftades muntligen per telefon  
2003 11 10 till BTI att de utvalts som researrangör  Denna muntliga 
bekräftelse följdes av en skriftlig bekräftelse till BTI per samma datum. 
BTI återkom sedan veckan därpå med beklagande att man tyvärr inte 
kund ordna hemresa den 10/7 2004 som lovat i offerten utan föreslog 
hemresa den 11/7. Detta accepterades inte. 
 
Efter förhandlingar återkom BTI med ett alternativ förslag med avresa 
och återresa enligt vårt krav. BTI erbjöd då 16 platser med BEA till ett 
flygpris på kr 6 000 inkl. skatter mot Lufthansa Kr 6 200 inkl. skatter. 
Det av BTI erbjudna priset var marginellt under det av Swift offererade 
priset. 
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Förslag att be Swift inkomma med en uppdaterad offert. 
 
Beslut: VU beslöt i enlighet med förslaget 
 

§ 85  Upphandling av Ungdomsresor 
 

RS Ulf Järnstad redogjorde för ett förslag till förfrågningsunderlag. 
Diskuterades och återremitterades för komplettering. 

 
§ 86  Arbetsuppgifter/Organisation på Lions kontor 
 

RS Ulf Järnstad redogjorde för rådande arbetssituation på kontoret. RS 
redogjorde för fördelning av arbetsuppgifter samt presenterade plan 
över hur frånvaro skall täckas upp. 
 
IPCC redogjorde för bakgrunden till den arbetsgrupp bestående av 
Ekonomicontrollern Annette Eisermann-Wikström och IPCC Alf Bakken 
blev tillsatt. 
 
Arbetsgruppen har sett över kontorets arbetsuppgifter och hur kontoret 
kan organiseras. 
 
Arbetsgruppens gick igenom sitt framtagna förslag till arbetsbeskrivning 
för de olika befattningshavarna. 
 
VU framförde också sin syn på arbetet på kontoret. 
 
RS Ulf Järnstad redovisade öppettiderna över jul, nyår och 
trettonhelgen. Kontoret kommer att vara stängt för extern kontakt fr.o.m. 
23 december t.o.m. 6 januari 2004. 

   
Support för medlemsregistret kommer att fungera över helgerna. 

 
§ 87  Övrigt 
 

VGRO Håkan Johansson kommer att ersätta GRO vid styrelsemöte i 
Stiftelsen Lions Quest och Lions Quest Svenska AB den 10 december. 
 
GRO informerade att ID Erkki Laine har inbjudits till Riksmötet i Gävle 
2004. 
 
Tackkort mottaget från Kerstin Ekvall och dotter Åsa med familj samt 
dottern Anna för hågkomst och deltagande i sorg efter PDG Bo Göran 
Ekvall. 
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§ 88  Avslutning 
 

GRO Finn Bangsgaard tackade deltagarna för deras engagemang och 
för de konstruktiva diskussionerna under mötet. 
 
PCC Alf Bakken tackade GRO för ett gott ledarskap och ett väl 
genomfört möte. 

 
 
 
Stockholm 9 december 2003  
 
Håkan Johansson 
 
 
Justeras: 
              -------------------------         ---------------------           ------------------------------- 
              Finn Bangsgaard           Alf Bakken                   Annette Eiserman-Wikström 
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 Med sikte på framtiden. 


 


Synpunkter framtagna vid diskussion av Börje Jonsons frågeställningar. 


 


Deltagare Alf Bakken, Barbro Bergström, Bengt Grönwall, Frank Smith, 


Åke Lind, Lars Gunnar Holmberg, Björn Palmer, Jan  E. Hulth. 


 


1. Var finner vi vår styrka- i att samla in pengar eller vara medmänskliga? 


 


Mycket av lionsarbetet går ut på att samla in pengar från allmänheten för att använda dessa  


till hjälpverksamhet; inom hemkommunen, nationellt eller internationellt. Pengar är  ett 


nödvändigt medel för att vi skall kunna bedriva den humanitära verksamhet som vi önskar  - 


detta gäller f.a inom det internationella arbetet. Man kan ej  förvänta sig att lionsmedlemmar  


personligen mer än i undantagsfall och för korta perioder engagerar sig i hjälpverksamhet 


utomlands. 


 


Lokalt finns däremot mycken plats för ideellt  medmänskligt arbete riktat  mot ungdom,  


handikappade och  äldre. Här går vi in på samhällets vårdomsorgstagande enligt vårt motto: 


för samhällsansvar och livskvalité.  


En kontakt med ungdomen kan ske i skolorna, idrottsföreningar och i kulturlivet  genom 


utdelning av stipendier för deltagande Lions ungdomsläger, ungdomsledarstipendier  eller 


yrkesutbildning för musikstuderande. 


Vi tar del i samhällets  kamp mot ungdomens narkotikaproblem genom Lions Quest-


utbildning till skolornas lärare och stöd till organisationen  ”Team smart”. 


 


Vi stöder handikappad ungdom genom bidrag till handikapporganisationer (Nacka handkapp 


o ”Skota hem”) och genom stöd för handikapplägret i Oskarshamn . 


 


Det är f.a för de äldre i samhället som vi kan göra direkta personliga hjälpinsatser. Många 


klubbar gör besök på vårdhem och äldreboende under jul och Lucia med mat, underhållning 


av Lucia och uppvaktning med blommor. Andra ordnar utflykter för rullstolsburna under 


våren. Gratiskonserter i kyrkor och samlingslokaler är ett sätt för Lions att visa allmänheten 


att vi finns, vi kan och vi vill! 


Arbetet med att göra våra kommuner handikappvänliga bör bedrivas i många klubbar  i 


samarbete med äldre och handikappade. 


 


Svaret på Börjes fråga är alltså ett  ”både och” i stället för  ”antingen eller” Just genom 


mångfalden i hjälpverksamheten skiljer Lions sig från andra organisationer. Detta bör vara vår 


stolthet och styrka. 


 


 


 


 


2. Lyssnar vi in kommande medlemmar?  


 


Lionsarbetet kräver mycken tid med organisation och aktivitet. Många yrkesarbetande ”i 


karriären” har ej möjlighet att ställa upp på de krav som ställs för deltagande i en klubb. Den 


ideale  klubbmedlemmen är  i ålder 45-55 år med fantasi och idealitet och vilja att offra av sin 


”fritid” för ett arbete som kommer att skänka honom  större tillfredsställelse ju mer han 


engagerar sig. 
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 Leo-klubbmedlemmar, som tidigare fått kontakt med Lions såsom f.d. stipendiater, barn till 


Lions, kommer  ofta i samband med sin studiegång, yrkeskarriär eller familjebildning att 


skiljas från klubben. Dessa kan dock utgöra en resurs som blivande klubbmedlemmar vid 


högre ålder. 


 Viktigt är att de nya medlemmarna i en klubb får utbildning i Lions-kunskap och får intresse 


att engagera sig mer än till ”bara medlemskap” i en klubb.  Deltagande i  distriktmöten och 


riksmöten måste vara självklart för alla medlemmar. Risken är annars att många ”stannar på 


hembygdsföreningsnivå” och har svårt att förstå de problemställningar som förs fram vid  GR 


och GM. 


 


Å andra sidan skall de nya medlemmarnas kapacitet utnyttjas i klubben och medlemmar 


”väljas” ur samhället så att de kan  utveckla Lionsrörelsens lokala och (inter)nationella 


kapacitet. Vår rörelse befinner sig i ständig omdaning - liksom samhället. Integration av nya 


samhällsgrupper är  nödvändig och intressant, men många invandrare är försiktiga med sitt 


engagemang i vår rörelse.  Vi har idag alldeles för få ”invandrare” i Lionsrörelsen. 


 


3.Vad kan vi bli bäst på? Vad ger Lions profil? 


 


Lions styrka som organisation ligger i mångfalden av våra aktiviteter - det gör oss unika. 


Samtidigt minskar mångsidigheten vår ”profil” - genom att syssla med allt riskerar vi att bli 


osynliga i samhället.  


En klar återföring av resultaten av våra aktiviteter och insamlingar till allmänhetens 


kännedom är viktig. Klubben bör ha en anslagstavla som syns och läses av allmänheten, där 


resultat av verksamheten redovisas. Klubbmedlemmarna i verksamhet skall synas i sina gula 


uniformer och märken och dekaler presenteras tydligt.  


 Lions bör också gå in för ”spektakulära” aktiviteter på nationell eller internationell nivå. Våra 


internationella aktiviteter skall presenteras tydligt för allmänheten på affischer i samband med 


insamlingsverksamheten och goda kunskaper fodras hos medlemmarna om insamlingsmålen  


och om Lions. Att stå på en ”loppismarknad” och sälja  sekondhand och sedan i tysthet sätta 


in pengarna på ett  konto till förmån för  en internationell verksamhet ger varken 


lionsmedlemmarna någon glädje eller stolthet  eller allmänheten någon förståelse för Lions 


humanitära  arbete. 


(Björn Palmer) 
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Rapport till GR:mötet 28–29 februari 2004,  Svenska Ungdomsläger. 
 
 
Årets fyra läger är:  Camp Kalmarsund, 101SM 
  Camp Linköping, 101MO 
  Camp Norberg, 101B 
  Polar Camp, 101P 
 
Jämfört med förra året så har anmälningarna kommit igång tidigare. I skrivande stund har vi 36 platser 
anmälda eller reserverade.  Japan bokade upp 8 platser i höstas men kommer enbart att skicka 4 
ungdomar.  


 
Planeringen  
Jag har fått lägesrapporter från samtliga läger.  Alla är långt framme och har sina dagsprogram klara. 
Budgeten pendlar mellan 145- till 240.000:-. Dessa pengar finns redan på resp. DK:s konto. 
 
Jag har inte fått information om att någon skulle ha problem i sökandet efter värdfamiljer. Ungefär hälften 
av familjerna är klara idag. 
 
Med tanke på att detta GR:möte avhålls i Färjestaden, och att just Färjestaden är en av de orter som 
skall ha ett läger, så bifogar jag en fil som berättar om hur planeringsarbetet fortskrider i ”Camp 
Kalmarsund”. Denna skrift är framställd som ett hjälpmedel när man söker olika sponsorer till lägret.  
 
Vetlanda 9 februari 2004 
Hans Folkesson 
BYED 
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GR-möte 4 på Öland, 27- 29 februari 2004. 


 


Grupparbetsuppgift  Grupp 4 


 


”Med sikte på framtiden, Vi startar från början.” 
Börje Jonson 


 


Fråga 1. Var finner vi vår styrka? Pengar som måste samlas in och/eller att vara 


medmänniska på annat sätt? 


 


 - Lions ska inte överta samhällets/kommunens ansvar men behovet av 


engagemang ökar eftersom det allmänna/samhället drar ner mer och mer 


 på vård, omsorg och andra tjänster. 


 


Fråga 2. ”Lyssnar vi in” kommande medlemmar? Dagens ungdomar är morgondagens 


Lions. Förstår vi dem? 


 


- Vi varken lyssnar eller förstår! 


- Är vi beredda att stå tillbaka för at ge de yngre plats. Hur är det med oss själva 


i den frågan? 


- Vi måste lära oss att lyssna och att inte värdera eller döma ut innan nya idéer är 


provade.  


- Färdiga bollplank finns! 


- Viktigt att söka input från ungdomen. T ex  via Leo eller kanske genom att 


söka kontakt och dialog med någon skolas elevråd eller annan elevorganisation. 


T ex vid ngt högstadium, gymnasium etc. 


 


Fråga 3. Vad kan vi bli bäst på? Det som ger oss profilen, ansiktet och som gör oss till en 


naturlig speaking partner. 


 


- Behöver vi vara/bli bäst på något? 


- Vi behöver bli bättre på mycket! 


- Vi är lite profillösa och vi plottrar med ganska mycket! 


- Vem ska vi bli bättre för? För oss själva eller för de som behöver vår hjälp? 


- Vi är bra på att lova! Vi måste bli bättre på att uppfylla våra mål. Både för vår 


egen skull och för de som väntar å vår hjälp! 


- Vår medlemsavgift är lägre än hos organisationer som Rotary, Frimurarna, 


Odd Fellow m fl. 


 


- Vi är bäst på att allt kommer fram. Det är viktigt att det kommer fram att 


vi är bäst på att allt komer fram! 


 


- Vår lokala förankring är en styrka liksom att Lions finns i 192 länder. 


 


 


Noterat av Bo Sahlén, LC Tyresö, VDG 101-OM 


 


 


 


 








Bilaga 9 c)  


 


        Välkommen till 


  Lions Ungdomsläger 


Camp Kalmarsund  2004 
Lägertema: 


Aktiva upplevelser med historisk återblick I en unik miljö 


 
 


       Eriksöre camping, Färjestaden, Öland 


 
Lägerperiod 7 aug –17 augusti 2004 


Värdfamilj 31 juli – 6 augusti 
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Lions ungdomsutbyte 
Lions Clubs Internationals ungdoms utbytesprogram är byggt på Lionismens 


första syfte – Att skapa och upprätthålla en anda av samförstånd mellan jordens 


folk. 


 


Till Lions internationella ungdomsläger kommer 30 ungdomar i åldern 17 – 21 


år från hela Europa. Utbytena arrangeras och finansieras av enskilda 


lionsklubbar eller zoner. Alla som deltar, både värdfamilj och besökare, måste 


utses av en lionsklubb 


 


Lions ungdomsläger framhåller värdet av att deltagarna får lära känna hur man 


lever i andra länder.  


Lägerprogrammet erbjuder ofta ett lägertema med kulturella inslag samt sport 


och idrott under 10 – 14 dagar efter en veckas vistelse i värdfamilj. 
 


 


 


 


 


 


 
 


 


 


Lägerchef 


 


 


 


 


 


 


 


 


Läger assistent   Läger assistent 
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Preliminärt program    
 


Lördagen den  7 augusti 


Ankomstdag. Invigning med tal , pompa och ståt. 


Presentation av lägerdelatagare från olika länder 


 


Söndagen den  8 augusti 


Gokart/Glasblåsning i Glasriket -  grillkväll och trubadurafton.( Gocart LC Kalmar/Unionen) 


 


Måndagen den 9 augusti 


Kanoting i det vatten och skogsrika Småland. ( LC Emmaboda/Torsås) 


 


Tisdagen den 10 augusti 


Fira aktiviteter på campen. 


 


Onsdagen den 11 augusti 


Marina aktiviteter i Kalmar.(LC Kalmar) 


 


Torsdagen den 12 augusti 


FM. Fria aktiviteter på campen 


 


Fredagen den  13 augusti 


Upplev forntiden, på södra Öland, Eketorp. Samarbete med Länsmuseet i Kalmar. 


(LC Mörbylånga/Färjestaden) 


 


 


Lördagen den 14 augusti 


Glasblåsning i Glasriket (LC Nybro) En kväll på Borgholms Slottsruin ( LC Borgholm.) 


 


Söndagen den 15 augusti 


Fria  aktiviteter 


 


Måndagen den 16 augusti 


Avskedsparty med värdfamiljer  


 


Tisdagen den 17 augusti 


Avresedag 


 


 


Exempel på fria aktiviter: 


Pröva på golf. Pröva på vidsurfing. Pröva på ridning. 
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Karta over Kalmarsundsregionen 
 


 


 
 


Öland 


This part of  Sweden , to witch you are welcome, is called Öland. It’s a very popular holyday 


resort with mutch sun, wind and water. 


Eriksöre camping, about 1,4 kilometer south from Färjestaden and 30 minuters far from 


Kalmar airport. You will live in  osv 


 


Lägerregler 
No alcohol -No smoking indoors - No Htch-hicking - Never leave the camp alone- Always 


tell Camp manager if you leave the camp - Spend all the nights in the camp  - Have fun. 


 


Viktiga telefonnummer 
Camp Manager 


Camp assistant Name and Phone Camp assistant 


SOS alarm 


Taxi 


 


ORGANIZER: 
Lions Club Distrikt 101SM 


Lions Club Borgholm, Mörbylånga, Färjestaden, Kalmar , Kalmar/Unionen, Torsås, Nybro 


och Emmaboda. 
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Lägesrapport  söndagen den 8 februari 


 


Budget 


Budgeten på 200.000 kr är beslutad på distriktsmötet. 


Utav dessa pengar går ca hälften100.000 kr till boende och måltider. 65.000 kr 


går till aktiviteter med transporter. Resterande 35.000 kr beräknas att åtgå till 


presenter, milersättningar, material, ersättning till värdfamiljer samt oförutsett. 


 


Sponsring 


En sponsoransvarig har utsetts(undertecknad) för att hitta sponsorer som kan 


bidra till mellanmål , dricka, strandaktiviteter, bildhantering, presenter mm. 


Därav denna trycksak på svenska. 


 


Värdfamiljer 


När det gäller värdfamiljer har vi fördelat det på 8 klubbar á tre ungdomar per 


klubb. I skrivande stund finns hälften av värdfamiljerna. 


 


Nästa kommittémöte måndagen den 8 mars. Då spikas datum för aktiviteterna 


samt aktivitetens kostnad. 


 


Aktiviteter 


Antalet aktiviteter som planeras är i mesta laget. Det innebär att vi troligen 


kommer att minska aktiviteterna.  
 


YEC Johnny Berggren 
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VERKSAMHETSPLAN  
FÖR VERKSAMHETSÅRET 2004 – 2005 


 


Omvärldsbeskrivning 
 
Vi lever i en värld som förändras i ett allt snabbare tempo och det gäller 
också behoven av ekonomisk och social hjälp. Under förra seklets andra hälft 
expanderade den offentliga sektorn och det sociala välfärdssystemet utvecklades. 
Utrymme skapades för en omfördelning av Lions resurser och en ökad satsning på 
internationell hjälpverksamhet ägde rum. 
Under slutet av 1990-talet började det svenska välfärdssystemet krackelera på grund 
av för liten ekonomisk tillväxt och den offentliga sektorn fick successivt börja 
anpassas till alltmer krympande resurser. Det gällde bl.a. skola, vård och omsorg! 
Minskade andel av befolkningen, som yrkesverksam, kommer att innebära stora 
spänningar i framtida pensionssystem. 
 
Samtidigt som alla verksamheter inom den offentliga sektorn nu är under omprövning 
ökar trycket på den ideella sektorn: Både personliga insatser och pengar behövs!  
Intresset för deltagande i ideell verksamhet har emellertid minskat beroende bl.a. på 
tidsbrist. Familjens vuxna yrkesarbetar och på fritiden behöver barnen tas om hand. 
 
Lions i förändringstid 
 
Vid guvernörsrådsmötet i Eskilstuna beslöts att inrätta en kommitté vars uppgift är att 
komma med förslag till inriktning för Lions verksamhet och hur vi skall organisera 
oss. Målet är att förslag skall presenteras till Riksmötet i Gävle 2004. 
 
En grundläggande förutsättning för att Lions ska kunna möta de ökade behoven av 
ideella insatser och för att klara behoven av ekonomisk och social hjälp är främst  
är ett ökat medlemstal. Men också ökade kunskaper om Lions bland nuvarande 
medlemmar. 
Allmänhetens bild av Lions som en stor serviceorganisation med hjälp som  
förtecken måste förstärkas. Resurser måste skapas för att marknadsföra vad vi gjort 
och vad vi gör! 
 
 
PR/Info-ansvarig tar fram kommunikationsplan under verksamhetsåret 2003 –2004. 
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MÅLSÄTTNINGAR FÖR VERKSAMHETSÅRET 2004-2005 
 
 
Övergripande 
 
- Utifrån ovanstående kortfattade omvärldsanalys ska vi anta utmaningen 
i tiden och utveckla Lions hjälpverksamhet genom väl definierade projekt - 
såväl lokalt, regionalt, nationellt som internationellt. Att vi gör det tillsammans 
är en styrka i vår organisation. 
 
- Samtidigt ska vi anpassa både organisation och arbetssätt så att vi snabbt kan fatta 
beslut om hjälpinsatser på alla nivåer. Lions ska kännetecknas av en decentraliserad 
organisation med stödjande, och icke kontrollerande, centrala organ. 
 
- Framtidskommittén, Humankommittén och Ungdomskommittén skall ta fram förslag 
till verksamhetsplaner för sina resp. an svarsområden. 
 
- Medlemsarbetet intensifieras: Alla potentiella medlemmar ska få introduktion enligt 
Stegen O och alla nuvarande medlemmar ska ha gått igenom Stegen 1. 
 
-Lions är ett starkt varumärke, men måste stärkas på området att vi är kompetenta 
hjälpaktörer på alla plan med närvaro i 191 länder. Allt kommer fram och inga 
administrativa kostnader belastar hjälpprojekten utan betalas 
av medlemmarna. 
 
Framtidskommittén 
 
Framtidskommittén tar fram en verksamhetsplan innehållande bl.a.  
 


1. Implementering av ny  organisation  
2. Utbildningsprogram på MD-nivå 
3. Ta fram underlag för ett bra retentionprogram inkl. uppföljningssystem för 


orsaken varför medlemmar lämnar Lions 
4. Uppdatera och systematisera rutiner för transfer av medlemmar mellan 


klubbar. 
5. Utbildning av VDG 


 
Nuvarande Merl-funktion skall ingå som en integrerad del i Framtidskommittténs 
arbete.  
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Humankommittén 
 
Utifrån resultatet från Arbetsgruppen arbeta fram en verksamhetsplan innehållande 
bl.a. 
 


1. Implementering av hjälpprogrammet 
2. Slutföra nuvarande projekt på MD-nivå 
3. Öppna för nya projekt i en omfattning, som organisationen orkar säkerställa. 


 
Ungdomskommittén 
 
Utifrån den långsiktiga målsättningen om en föryngring av Lions samt vårt 
traditionella engagemang för ungdom i världen arbeta fram en verksamhetsplan 
innehållande bl.a. 
 


1. Ungdomslägerverksamhet 
2. Ungdomsutbyte 
3. Utveckling av LEO-verksamheten 


 
PR/Info 
 
Utifrån antagen kommunikationsplan utarbeta en verksamhetsplan innehållande bl.a. 
 


1. Implementering av kommunikationsplanen 
2. Stöd för distrikt/klubbar med framtagande av marknadsföringsmaterial 
3. Utveckla Webb-baserad marknadsföring i samarbeta med distrikt och klubbar 
4. Alla klubbar bör under året ha utvecklat en egen hemsida 


 


 
Samtliga kommittéers arbete skall leda till ökat intresse för Lions och ökat medlemstal. 
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Ekonomiska ramar för verksamhetsåret 2004 – 2005. 
 


 
Kommittén för Framtidsfrågor: 
 
Budget för de i stadgan angivna ansvarsområdena 330.000 kr 
Total budget 330.000 kr
  
  
 
Budgetområde humanitär verksamhet: 
IR, Handikapp och Diabetes frågor 
Budget          75.000 kr 
 
Budgetområde ungdomsfrågor: 
YE, Leo och NO frågor 
Budget          95.000 kr 
 
 
Resp. kommittéordförande skall senast 2004-01-15 till MD:s kontor inkomma med: 
1. en plan för kommitténs verksamhet med angivande av delmål under året 
2. en budget för planens genomförande med angivande av ekonomiska 


kontrollstationer 
3. GR fördelar på basis av de inkomna verksamhetsplanerna budget inom 


respektive ram. 
 
Resp. kommittéordförande skall löpande under året senast 3 veckor före 
nästkommande GR-möte skriftligen till MD´s kontor inkomma med redogörelse för 
arbetet och aktuellt lägesbeskrivning i förhållande till beslutad plan och budget.
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VERKSAMHETSPLAN 


För Framtidskommittén 


2004 – 2005 


 
GR 04/05 har följande övergripande målsättning för Framtidskommittén 


”Medlemsarbetet intensifieras: Alla potentiella medlemmar ska få introduktion enligt  


Stegen O och alla nuvarande medlemmar ska ha gått igenom Stegen 1.” 


 


1. Implementering av ny organisation 


 


Information/Utbildning kring förändringar, av nuvarande organisation, som beslutas av 


RM eller GR skall genomföras till i huvudsak tre kategorier av medlemmar 


- DG och vDG som sker genom utbildning, ansvariga är framtidskommitten 


- MD:s kommittéer, projektgrupper och övriga funktionärer, genom utbildning, 


ansvariga är framtidskommittén 


- Klubbar och medlemmar skall informeras, ansvarig är PR/info på MD. 


 


Framtidskommitténs Mål är att sprida kunskap om ny organisation så snabbt som 


möjligt. 


 


2. Utbildningsprogram på MD:nivå 


 


Framtidskommitténs Mål: 


Att med hjälp av DG genomföra en uppföljning av hur Steg O och 1 används i klubbarna. 


Strävan är att genomföra ett EO/MO/RetO seminarium under 2004-2005 (Men enligt 


budget finns inte medel avsatt för detta.) 


 


 


3. Ta fram underlag för ett bra retentionprogram inkl. uppföljningssystem för orsaken   


      varför medlemmar lämnar Lions. 


 


Bra retentionprogram finns redan i nuvarande MERL:s idékatalog. Vissa förbättringar  


och en vidareutveckling av idékatalogen kommer att ske. Marknadsföring av Idé-    


katalogen kommer att förbättras så att fler klubbar tar den till sig och använter de tips och 


förslag som finns. 


Verksamheten inom klubbarna måste förbättras. En förnyelse av klubbens inre liv kan i 


många klubbar vara av godo. 


Får inte medlemmarna ut något av Lions slutar han/hon. 


Framtidskommittén känner mycket väl till de vanligaste orsakerna till varför medlemmar 


lämnar Lions. Framtidskommittén anser att något slags uppföljningssystem av orsakerna 


till varför medlemmar lämnar Lions icke är nödvändigt i dagsläget  


 


Framtidskommitténs Mål: 


1.  Varje distrikt skall koncentrera sig på att starta EN ny klubb per år i tre år. 


Att någon eller några av de nya klubbarna kan bli pilotklubbar för nya sätt att bedriva 


Lionarbetet: Exempel på sådana klubbar är företagsklubbar, arbetsplatsklubbar, 


universitetsklubbar, lunch- eller frukostklubbar m.fl. nya uppslag 


Distrikten utarbetar en treårig handlingsplan för nyklubbsbildning, enl. ovan.  
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2. Distrikten utarbetar en treårig handlingsplan för en nettoökning av distriktets 


medlemsantal. Enl. följande. 


Öka andelen kvinnor med 2%-enheter varje år. 


Se över åldersstrukturen i klubbar och i distriktet 


 


3.  Att stimulera klubbarna att använda MERL:s idékatalog. 


 


4. Uppdatera och systematisera rutiner för transfer av medlemmar mellan klubbar. 
 


I samarbete med medlemsregisteransvarig skall följande modell användas för transfer. 


- Gamla klubben avregistrerar medlemmen i medlemsregistret (rutan ”avflyttad” skall 


komma upp först, och kompleteras med till vilken ort vederbörande flyttar till.) 


- Vid avregistrering, med denna orsak, skickas ett medelande till MDMO som meilar 


denna upplysning (om att en medlem är inflyttad till orten) vidare till lämplig klubb 


eller till distriktets MO. 


- Mottagande klubb på den nya orten har då möjlighet att kontakta den som är 


nyinflyttad. 


 


5. VDG-utbildning. 


 


Utbildningen kommer att genomföras enligt steg 5 vid 5 olika utbildningstillfällen. 


2 av dessa är fristående helger där också möjlighet för vGRO att diskutera och planera för 


verksamheten  kommande verksamhetsår. Tre utbildningstillfällen förläggs i samband 


med GR-möten.  


Distrikten bör verka för att vDG-elect deltar i RM 2005, detta för att lära känna övriga 


vDG, vGRO-elect och MDLDC, även praktiska utbildningsfrågor som tider, utbildningens 


omfattning mm tas upp. 


Målet är att få en gemensam bas inför DG-electskolan senast 2006. Detta för att 


höja kvalitén på DG-electskolan vid convention. 


Under en helg i Köpenhamn,  hösten 2004, skall vDG-utbildningen i de nordiska 


länderna  samordnas samt att utarbeta ett  förslag till innehållet i ledarskaps-


seminariet vid NSR 2005 på Färöarna. 


Ett beslut eller acceptans, för dessa planer, är önskvärt av NSR-mötet 2005 


     Vid NSR 2005 är det viktigt att ordf. i Framtidskommittén och MDLDC deltar. 


 


Gävle jan 2004 


FRAMTIDSKOMMITTÈN 


 


 


____________________ 


Lennart Löf 


Ordf 
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UNGDOMSKOMMITTÉNS VERKSAMHETSPLAN 2004—2005. 
 


Ungdomslägerverksamheten, ungdomsutbytet samt LEO-verksamheten. 
 


Nuläget:  
I skrivande stund (Dec 31.) har just sex av våra gästande ungdomar från Australien 
efter tre veckor hos svenska värdfamiljer rest vidare till Danmark, Norge resp 
England. Fyra nya ungdomar (från Australien och Nya Zeeland) kom samtidigt för tre 
veckors besök hos värdfamiljer i Sverige. 
 
I enlighet med tidigare inlämnad verksamhetsberättelse för 2003—2004 pågår nu in- 
samling av preliminära ansökningar till kommande sommars läger-och utbytesverk-
samhet. 
De fyra svenska lägren är färdigplanerade och ca 100 ungdomar förväntas bli 
placerade. De svenska lägren är mycket populära för våra samarbetspartners. 
Vi har detta år även lagt ut hela Sveriges ungdomsprogram med ”Application Forms” 
att hämta in från Lions hemsidor. 
 
Ansökningarna till Oskarshamnslägren anländer i vanlig ordning. 
 
Även de utländska lägren röner stort intresse och våra Lionsklubbar har via sina resp 
YEC sänt in ett stort antal prel. ansökningar. 
 
 
Målsättning för verksamhetsåret 2004—2005. 
 
Svenska läger och värdfamiljer: 
I enl med redovisad plan ”står följande Distrikt på tur” att arrangera läger sommaren 
2005: 


1. Distrikt N 
2. Distrikt S 
3. Distrikt U 
4. Distrikt V 


Planeringen av dessa läger måste redan vara påbörjad och vara genomförd i så god 
tid att fullständig beskrivning med lägertema, lägernamn, tid och plats kan sändas till 
YED senast 2004-07-31. 
Det engelskspråkiga programmet över de svenska lägren skall redovisas och i tryckt 
utförande överlämnas av YED till våra samarbetspartners i samband EF i Italien 
2004. 
Planering av värdfamiljer skall också på börjas i så god tid att utbildning av 
värdfamiljerna hinner utföras m.t.p. Lionskunskap och familjeprogram. 
Ansvaret för denna planering åligger resp Distriktsguvernör i Distriktsrådet där YEC 
finns. 
Förhandling betr. Ungdomsutbytet av lägerplatser 2005 sker 2004 i samband med EF 
i Italien. 
Ansvaret för denna förhandling åligger YED och assisterande BYED. 
 
Oskarshamnslägren: 
Även 2005 planeras för 2 handikappläger tillsammans med Oskarshamns 
Folkhögskola. 
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Planeringen av dessa läger måste vara klar att redovisa i vårt ”Program för Lions 
ungdomsutbyte 2005” ca 2004-09-30. 
I samband med RM i Gävle måste denna aktivitets ekonomi redovisas och ett förslag 
läggas på aktivitetsbidrag med ca 10 kr/medlem. 
 
Utländska läger och värdfamiljer: 
I samband med EF i Italien får vi information om den utländska ungdomsutbytes- 
verksamheten och lägren i Europa, Australien/Nya Zeeland, Japan, USA samt 
Canada och ev nya samarbetspartners. 
Vår målsättning bör ligga på ca 100 ”utbytesplatser”. 
En viktigt fråga är att det finns värdfamiljer för våra utsända ungdomar. 
Likaså måste en kontroll göras av ev. lägeravgifter. Skandinaviens ståndpunkt skall 
vara att inte utnyttja läger där lägeravgift förekommer. Undantag kan dock göras för 
transport-resp entrékostnader om dessa redovisas i resp lägerkatalog i förväg. 
 
 
Informationsarbetet. 
 
Sedan planeringen är klar med både svenska och utländska platser samt 
Oskarshamnslägren skall en sammanställning ske. YED gör denna sammanställning 
vilket blir underlag för vårt ”Program för vårt ungdomsutbyte 2005”. 
Beräknad tid för programutskick 2004-10-15. Samtliga klubbpresidenter erhåller detta 
utskick, vilket även innehåller preliminära och definitiva ansökningshandlingar till de 
olika lägren. 
Inbjudan till samt regler för vårt ungdomsutbyte, tidsplaner för anmälan till de olika 
lägren samt prel kostnader framgår av  programmet. 
MD-101 lägerförteckning läggs ut på Lions hemsidor, både den svenska och den 
internationella. 


 


Lägeranmälan och resa. 
 
Lionsklubbarna tar fram kandidater tills de olika lägren och sänder via resp distrikts-
YEC preliminära ansökningshandlingar till YED. Sedan samtliga prel ansökningar 
behandlats och redovisats för de sökande sker den definitiva ansökan på särskild 
blankett i 4 ex enl anvisning. 
De färdiga blanketterna sänds av YED till resp YEC/lägeransvarig i utlandet och då 
placeringen är klar görs detaljplanering av själva resan. 
Flygbiljetter beställs av YED hos anvisad resebyrå enl detaljplaneringen. I de fall 
visum måste erhållas kan detta ordnas via resebyrån.  
Kostnaderna för färdbiljetter och ev visum betalas av aktuell lionsklubb/sponsor. 
Före avresa skall ungdomarna få en viss utbildning om "vad är Lions" samt en 
genomgång enl den Resehandbok som årligen produceras av YED. 
Av praktiska skäl får ungdomarna en snygg Lionsmärkt ryggsäck vilken förutom 
resehandboken innehåller 20 st Ungdomsutbytespins, 2 st Ungdomsutbytesstandar 
samt ev några Lionspresenter till läger eller värdfamilj. Kostnaden för detta är ca  
SEK 700:- vilket betalas av resp. lionsklubb/sponsor. 
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Anmälan till svenska läger. 
 
Ansökningar till de svenska lägren hanteras av Bitr YED. Sedan de sökande fördelats 
på resp läger och accepterats meddelar Bitr YED resp lands YE-ansvarige om 
beslutet. 
Handlingarna överlämnas av Bitr YED till resp lägers YEC för vidare kontakt med den 
inresande ungdomen. Samtidigt skapas en kontakt mellan värdfamiljen och  
ungdomen. 
I huvudsak hanteras alla frågor rörande lägret och dess utländska gäster av YEC, 
den lägeransvarige och aktuell värdfamilj. 
Den inresande ungdomen skall hemifrån ha färdbiljetter från sitt hemland fram till 
värdfamilj/läger i Sverige t.o.r. Ungdomen skall ha med sig respengar om biljett 
måste köpas i Sverige. 
"Overseas-ungdomar" (USA, Canada och Japan), besöker Sverige 5--6 veckor och 
är alltså i värdfamilj 3--4 veckor. 
Ungdomarna från Australien/Nya Zeeland besöker Sverige (Norden) december --
januari och bor alltså 5--6 veckor hos värdfamilj. 
Värdfamilj erhåller SEK 750:-/vecka/ungdom via ansvarigt distrikt alt MD-konto. 
Vare sig svensk eller utländsk ungdom, som placeras på svenskt läger, betalar 
någon lägeravgift. 
 
Hemkomst. 
 


Sedan ungdomen kommit hem efter sin utbytesresa skall ett utbyte av erfarenheter 
ske. Sponsorklubben skall inbjuda "sin Ungdom" till ett Lionsmöte. Det kan vara ett 
klubbmöte eller också ett zonmöte där kanske flera ungdomar tillsammans kan 
redovisa "sina äventyr".   
Även värdfamiljerna bör inbjudas, kanske till samma träff, där man m.t.p. Lions- 
medlemskap borde få någon ny medlem.  
 
Utbildning. 
 
Samtliga YEC kallas till en weekendutbildning snarast efter YE-mötet i september. 
Det är väsentligt att samtliga 10 YEC och Bitr YED deltar i denna utbildning. 
Utbildningen omfattar alla moment i YE-arbetet och uppföljning av föregående års 
resultat.  
Om fler än 50% av YEC är nyvalda är ambitionen att ytterligare en utbildningsdag 
anordnas i januari. 
Kostnaden för denna utbildning beräknas till 25.000:- + ev 13.000:- kronor. 
 
Övrigt. 
 


En viktig fråga som måste lösas detta år, är planering av ny långtidsplan för svenska 
ungdomsläger m.t.p. sammanslagningen av distrikt. 
Befintlig plan som sträcker sig t.o.m. år 2006, går det att arbeta efter, men därefter 
måste en ny plan göras. 
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Den befintliga planen har följande fördelning/distrikt (enl tidigare distriktsbeteckning): 
 
  
År 2005 N S U V 
År 2006 GD OM reg 2 SV VG reg 2 
År 2007 B OM reg 1 P SM 
År 2008 N S U VG reg 1 
 
Under augusti--september producerar YED erfordliga kataloger, blanketter, 
resehandledningar  och registerhandlingar. 
YED beställer också pins, standar och ryggsäckar. 
 
Vid NSR 2004 sker en nordisk YE-uppföljning av verksamheten året som gått, 
samtidigt som nya planer och kontakter skapas. 
 
 
LEO-verksamheten 
Denna plan skrivs av LEO-ordf Kenneth Persson och inlämnas separat. 
 


 
Ekonomiska ramar för Budgetområde ungdomsfrågor: 
 
YE:  
Budgeten för YE och LEO är i långtidsplanen planerad till 95.000 kr för år 2004—
2005. 
Efter kontroll av årets  (2003—2004) ekonomiska utfall konstaterar jag att planerad 
budget  för 2004—2005 täcker kostnaden för vår planerade verksamhet. 
  
  
 
 
 
Torshälla 2004-01-29. 
 
 
 
Barbro Bergström YED.  
 
 
 
 
 
Ungdomskommitténs verksamhetsplan 2004 
2004-01-29. 
Barbro Bergström. 
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VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGETÄSKANDE FÖR 


VERKSAMHETSSÅRET 2004-2005 


 
LEO, SOM AKTIV DEL OCH FRAMTID FÖR LIONS 


 


Leos motto är  


- Ledarskap (= att ta ansvar) 


- Erfarenhet (= att lära av varandra och andra) 


- Offervilja  (= att vara osjälvisk och bjuda på sig själv). 


 


Genom att erbjuda ungdomar i åldrarna 12-28 år medlemskap i LEO, kan Lions uppmuntra 


våra ungdomar att göra medmänskliga insatser både i det egna samhället som utanför landets 


gränser. Samhällets ungdom är en värdefull resurs, som vi emellertid inte kan ta för given. 


Många av dagens ungdomar vill känna att de gör en skillnad, men har ofta ingen möjlighet att 


göra detta. LEO ger dem denna möjlighet. 


 


Större samarbete och utbyte av erfarenhet mellan YE och LEO skall eftersträvas. Stora 


samordningseffekter kan nås i arbetet. 


 


För att kunna nå ut med budskapet i den egna organisationen önskar LEO ordf och bitr LEO 


ordf arbeta enligt nedanstående under verksamhetsåret 1 juli 2004-30 juni 2005. 


 


GR-möte i februari 2004. Delge GR och VDG våra planer inför det kommande 


året. Få budget diskuterad och godkänd. 


 


Europa Forum (eller motsvarande) Detta verksamhetsåret hade YE gruppen eget möte i 


Wien, för att sänka kostnaderna. Kommande år blir 


EF i Rom, där både YE och LEO bör representeras. 


 De ”stora” LEO länderna sänder både LEO ordf och 


LEO medlemmar till EF. Här finns möjlighet till 


erfarenhetsutbyte om hur dessa länder lyckats i sitt 


arbete att starta LEO klubbar. 


 


YEC-utbildningen Bör utvidgas till att även omfatta LEO. I de flesta 


distrikt är det samma person som ansvarar för både 


YE och LEO, varför merkostnaden till ett utökat 


seminarium bör bli marginellt. 


 


NSR Det enda tillfället på bitr LEO ordf samt alla LEOs 


har möjlighet att träffas i det nordiska samarbetet. 


Har praktiserats i många år. Detta året fick även 


LEOs möjlighet att presentera sitt arbete för alla 


delegater vid NSR. 


 


GR-möte i februari 2005 Delge DG och VDG våra planer inför det kommande 


året. Få budget diskuterad och godkänd. 
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Löpande under året. Information till Distrikt, Zoner och Klubbar. LEO 


ordf och bitr LEO ordf är resurser som skall 


användas när det gäller information om såväl 


formalia vid start av klubbar som vad ett 


medlemskap gör för såväl våra ungdomar som för 


våra Lions klubbar. 


 


RM i maj Uppsummering av årets resultat, avrapportering till 


avgående GR samt till pågående GR. Dela monter 


med YE och förse Lions med info om LEO. 


 


 


Kostnaden för ovan lagda förslag: 


 


Aktivitet Deltagare  Kostnad 


 


Europa Forum (eller motsvarande) LEO    8.000 


YEC utbildningen LEO    4.000 


NSR LEO + Bitr LEO 12.000 


GR-möte LEO    3.000 


RM LEO + bitr LEO   8.000 


Löpande under året LEO + bitr LEO 15.000 


 


Som resurs för spridande av info finns även de eldsjälar som under de senaste åren startat upp  


Klubbar, inte minst i 101-U, varför även dessa Lions och LEOs skall kunna innefattas av  


Posten Löpande under året 15.000 


 


Vid pennan 


Kenneth Persson 


LEO ansvarig verksamhetsåret 2003-2004. 
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Verksamhetsplan för humankommittén 2004-2005 
 
 
 
 
 
Efter samråd inom humankommittén vill vi framföra följande till VU och GR. 
 
 Vi förutsätter omval av fyra ledamöter, vilket ger kommitténs medlemmar en spridning 
över landet, där medlemmen i P-distrikt samarbetar med IRC inom N och P, medlemmen i 
B- distrikt samarbetar på samma sätt med IRC inom B och GD. Ordf. IRD samarbetar med 
IRC inom U, A och SM-distrikt, samt slutligen medlemmen i VG-distriktet ansvarar för 
samarbetet med IRC i VG, SV och S. Kommittémedlemmarna svarar upp inom respektive 
distrikt för information och utbildning. 
 
Ett IR-seminarium med deltagande av samtliga kommittémedlemmar och distriktens IRC 
planeras tidigt efter sommaren, för att snabbt komma igång med det internationella arbetet 
inom klubbarna. Vid detta seminarium sker en genomgång av ev. förslag från klubbarna., 
jämte externa remissärenden. Projektens karaktär, motivation och långsiktighet 
diskuteras. Ev. samarbete med annan hjälpverksamheter planeras tidigt (SIDA). 
 
Vår uppfattning är att insamlingen till IR-projekt, beslutade av RM eller antagna av distrikt 
eller klubbar skall vara i stort fullföljd under höstterminen och helst avslutad till nyår. Vårt 
förslag är att använda den 8.10 "Lions dag för världen" till en kraftigt markerad 
manifestation för lions internationella arbete. Denna verksamhet bör planeras av 
klubbarna redan före  sommaren, så att affischer och  material för aktiviteten kan vara 
rekvirerade från kontoret eller i övrigt iordningställas i god tid IRC svarar i resp. distrikt  för 
att de riktlinjer som dragits vid seminariet förs ut till zoner och klubbar. 
 
 De projekt vi skall arbeta med gemensamt bestämmes av de motioner från klubbarna 
som antages av RM. 
Vi räknar med att projektet Maarja Village, där insamlingsmålet nu nåtts kommer att 
avslutas under vårterminen 2004. Årets egentliga två projekt; sjukhusrenoveringen i 
Novozybkov och pojkhemmet i Viljandi har hittills ej nått halva planerade insamlingsmålet, 
varför dessa sannolikt behöver fortsätta även under höstterminen 2004. 
 
För att Humankommittén skall vara informerad om vilka projekt som kan bli aktuella för 
motionering från klubbarna bör  en  registrering genomföras av samtliga klubbars  mer 
utarbetade  IR-projekt . 
Kan vi få en heltäckande lista över klubbarnas större IR-projekt avser vi att lägga ut denna 
på internet och ev. sammanlänka den med motsvarande registrering i övriga nordiska 
länder. Härigenom skulle ett samarbete kan etableras mellan distrikt och klubbar inom 
Norden. Detta skulle förstärka samhörigheten mellan de fem MD. 
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Under vårterminen bör kommittén sammanträffa åtminstone vid ett tillfälle för att få en 
uppfattning om hur verksamheten flutit och planera nästa års strategier. I övrigt sker 
kontakt mellan medarbetarna per mail eller telefon. 
Denna sammankomst kan ske i samband med GR-mötet i februari, eller tidigare. Då 
behandlas också inkommande remisser, som besvaras av medlemmarna eller IRD. 
Medlemmarna i kommittén uppmanas också att tillsammans med "sina" IRC  inkomma 
med skriftliga redogörelser av pågående eller planerade projekt  för publicering i "The 
Lion". 
 
Äskad budget för verksamheten 2004-05  75 000SEK 


 
För humankommittén 
Björn Palmer IRD 
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Kommunikationsplan 2004/05 för Lions, MD 101. 


 


Planen omfattar extern och intern information.  


 


Övergripande mål och nulägesanalys: 
 


Övergripande mål för den externa informationen: 


(Mätbart mål sätts för varje aktivitet.) 


Öka kännedomen om Lions hos svenska folket för att på sikt öka medlemsantalet och 


insamlade medel till Lions projekt. 


 


Målgrupp för den externa informationen:  


Allmänheten i Sverige som är runt medelåldern och strax under (40+ och uppåt), medelklass 


inkl. övre medelklass.  


Bygger på att den målgruppen passar in i Lions av idag, såsom Lions ser ut idag avseende 


medlemmar och karaktären på medlemskapet i Lions – kräver både tid och pengar.  


 


Övergripande mål för den interna informationen: 


Informera om det som händer inom Lions så att medlemmarna ser helheten, inte enbart sin 


egen klubb. Visa upp medlemmarnas Lionsarbete så att de känner stolthet.  


 


Målgrupp för den interna informationen: 


Medlemmarna inom Lions i Sverige. 


 


Nulägesanalys:  


Lions symbol är relativt känd hos allmänheten, speciellt på mindre orter. Vad Lions gör är 


dock tämligen okänt, speciellt i större regioner.   


Den interna informationen upplevs som utvecklingsbar och i behov av förändring.  


Det finns behov av att ytterligare öka stoltheten hos de frivilligt kämpande medlemmarna.  


 


Styrka:  


Känd logotype. Hängivna medlemmar. En seriös organisation med internationella 


förgreningar och med lång historik. Ökande intresse för välgörenhet hos allmänheten. Ökande 


vilja att sponsra ideella organisationer från företag (notis i DN av undersökning). 


Svaghet:  


En vikande vilja hos omgivningen att generellt vilja organisera sig i rörelser/föreningar. Lions 


har svårt nå människor i större regioner. Uppfattas som en gammaldags organisation. Har 


ansträngd ekonomi och har därför svårt att bekosta marknadsföringsåtgärder.  


 


Aktiviteter: 
 


Intern information: 


 
Tidningen The Lion: 


Vi ska: Göra en läsvärdesundersökning under 2004.  


Budget: Ingen, då redaktören gjort åtskilliga i sitt yrkesliv används någon som mall. Den 


kostnad som finns är portokostnad för uppföljning. Att göra en per e-post undersöks.  


 


Övrigt: Fortsatt kontinuerlig förnyelse av tidningen. Fortsatt annonsbearbetning.  Även 


klubbar uppmuntras att för provisionen få in annonser.  
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6 nummer produceras under verksamhetsåret med effektiv teknik.  


 


Webben 


Vi ska: Den nya ”webben”: www.lions.se sjösätts första kalenderhalvåret 2004. 


 


 


Extern information 
 


Mediaarbete 


Fortsatt bearbetning av riksmedia – nyhetsmedia, fack och veckopress.  


 


Hur: Genom att hitta nyheter och händelser som kan vinklas till nyheter. Nätverket med 


distriktens PR utsedda viktig roll här. Genom att ex hitta kändisar som porträtteras där 


medlemskapet i Lions förs fram. Genom att se hur vi kan få fram debattartiklar, måste hitta 


både ämne och person som ”finns på medias dagordning”.  Samarbete med Berndt Franzéns 


15 års jubilerande Barndiabetesfond undersöks. Vidare om Kungen kan närvara vid 


Internationella presidentens besök i Sverige augusti 2004, isåfall kan detta göras det till en PR 


historia, exklusivt för exempelvis Svensk Damtidning.  


Samarbete med IR för att göra en årlig sammanställning av Lions projekt, typ årsredovisning, 


som vi gör en pressaktivitet kring. 


 


Publika aktiviteter 


Planering av varumärkeskampanj; se separat plan. 


 


Mjölkpaketen: Vi ansöker igen.  


 


Radiohjälpen: Fortsatt bevakning. Om vi blir antagna som medlemmar i Världens Barn ska vi: 


Välja ut ett projekt som pengarna från Världens Barn ska gå till. Få någon tidning intresserad 


av att följa det projektet. Deltaga i Världens Barns aktiviteter och vara med på deras broschyr 


och galor. En bestämd dag gå ut och ”skramla bössa” och då berätta varför vi gör det med 


affischer och foldrar (enkelt producerade in-house av MD 101).  


 


Få fler klubbar att prenumerera alt. dela ut lästa The Lion på allmänna platser i samhället. 


 


Profilmaterial 


Affischerna skulle behövas förnyas avseende bilderna. Men ingen budget finns för ändamålet.  


Bedömning ca 30`-50`för att göra detta. 


 


Sponsoring 


Bakgrund: Under våren 2003 har undertecknad uppvaktat och besökt ICAs sponsorchef  och 


Länsförsäkringar (huvudkontoret i Stockholm). Syftet att presentera Lions och göra en första 


kontakt. Har även genom Sponsorföreningen haft kontakt med en sponsorkonsult (Kent 


Jansen AB) som arbetar för att sammanföra den som vill bli sponsrad med den som vill 


sponsra. ICAs sponsorchef sade rent ut att vi är för okända för att vara intressanta som 


sponsorobjekt. Förslaget om varumärkeskampanj ska också se utifrån detta. 


Vidare måste vi ta fram: vad har Lions att erbjuda företagen. Under tecknad föreslår att en 


arbetsgrupp bildas för MD som får i uppgift att ta fram detta. 


 


 


 



http://www.lions.se/
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Organisation för PR  
 


MD PR/Info – samverkan med distriktens PR - som samverkar med zoner- och klubbars PR.  


 


Budget för PR på MD 


50 000, se ovan 


Exklusive varumärkeskampanjen 


Exklusive The Lion (bekostads av medel från LCI) 


 


 


Maud Nordell 


2003-12-19 


Informatör/Redaktör MD 101 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
MD 101 


       


Årsbudget 2004 - 2005         
Översikt 2005-2006 och 2006-2007         


ÅR  2003-2004  2004-2005  2005-2006  2006-2007 


         


Antal medlemmar  14 700  14 700  14 800  14 900 


Medlemsavg.  230  235  235  235 


         


Intäkter TKR         


Nationella avgifter 1 3 381  3 455  3 478  3 502 


LCI ersättning pers och lokal 2 262  268  256  262 


Avgift seminarier 4x1000x10 3 40  40  40  40 


Avgift utbildn vDG 5x1000x10 4 50  50  50  50 


Postpengar 1000x10 5 10  10  0  0 


Postpengar 6 50  25  0  0 


Tidningen The Lion 7 0  562  566  569 


Försäljning Handboken 8 121  180  180  180 


Försäljning 9 60  70  75  80 


Ränteintäkter 10 40  50  50  50 


Summa intäkter  4 014  4 710  4 695  4 733 


         


Kostnader TKR         


Personalkostnader 11 1 558  1 497  1 504  1 546 


Lokaler o drift 12 500  635  588  588 


GRO, GR och VU 13 299  343  340  340 


Riksmöte 14 222  229  236  243 


Nordiskt samarbetsråd 15 200  200  200  200 


Convention o Europa Forum 16 100  137  130  130 


Kommittéen för framtidsfrågor 17 380  330  330  330 


Kommittéen för humanitär 18 75  75  80  85 


Kommittéen för ungdomsprojekt 19 95  95  100  105 


Riksvalnämnden 20 20  20  20  20 


Hedersrådet 21 2  2  2  2 


Marknadsföring 22 0  250  250  250 


Tidningen The Lion 23 200  562  566  569 


Handboken 24 121  134  134  134 


Avsättning ID-kandidat 2006-08 25 30  30  30  0 


Oförutsett 26 107  57  81  94 


Summa kostnader  3 909  4 596  4 591  4 636 


         


Resultat före avskrivningar  105  114  104  97 


         


Avskrivningar o finansiella kostn 27 105  114  104  97 


         


Resultat efter avskr o finans kostn  0  0  0  0 


         


Dispositionsfonden 28        


Årets resultat    0     
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Intäkter 
1. Nationella avgifter  


2004-2005 bygger på det medlemsantal vi har årsskiftet 2003/2004 och på en höjning av 


avgiften med 5.- enligt den långtidsplanering som tidigare visats. Vissa svårigheter med M-


rapporterna gör att ingen säker siffra kan anges därför står vi i budgeten kvar på 14700 och 


tror att det är rimligt. För kommande år har inte den tidigare prognostiserade höjningen lagts 


in. 


 


2. LCI ersättning personal och kontor 
Ersättningen från USA står i relation till Siv:s lön. Siv tjänst är 100% uppdelat på 75% 


supplyförsäljning och 25% administration. De 75% ersätts av USA. Dessutom får vi ersättning 


för del av lokalkostnaderna gällande supplyhanteringen. 


 


3. Avgift seminarier 
Enligt beslut skall distrikten endast belastas med en ringa del av seminariekostnaderna. Hittills 


har fyra seminarier hållits. Planen enligt kommittéerna kan se ut som följer:  


Seminarier för LDC och MO: Distrikten avsätter endast 500,-/person dvs 1000.-. 


Seminarier för EO och Ret.O: Distrikten avsätter endast 500.-/person dvs 1000.-. 


Dessutom bedöms det att följande seminarier genomförs: 


Seminarier för YEC och IR: Distrikten avsätter endast 500.-/person dvs 1000.-. 


Seminarier NO och LQ: Distrikten avsätter endast 500,-/person dvs 1000.-. 


Distrikten skall enligt beslut av GR betala oavsett deltagande eller ej.  


 


Totalt ger det med 10 distrikt 40000.- i intäkter på MD-nivå. 


Seminarier skall anordnas i enlighet med ”Policy för ersättning på möten 


anordnade av multipeldistriktet” samt ”Policy för ersättning vid 


seminarier".  
 


4. Avgift utbildning vDG 
Enligt beslut skall distrikten endast belastas med en ringa del av utbildningskostnaden. Planen 


enligt Framtidskommittén ser ut som följer: 


Två fristående helger, en helg i oktober och en i mars. Distrikten avsätter endast 2 x 1000.-. 


Tre tillfällen vid GR-möten. Distrikten avsätter endast 3 x 1000.-. . 


Distrikten skall enligt beslut i GR betala oavsett deltagande eller ej. 


 


Totalt ger det med 10 distrikt 50000.- i intäkter på MD-nivå. 


 


5. Postpengar 1000.- x 10 
Distrikten får in en hel del medel som man kan utnyttjas på distriktsnivå i 


ungdomsverksamheten. För att finansiera resa till Europa Forum för BYED bör detta till del 


täckas av att distrikten avstår från 1000.-. 


 


6. Postpengar 
Postens omläggning innebär lägre aktivitet och det medför i sin tur att MD får ca 25000.- per 


år riktat till ungdomsverksamheten. 
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7. Tidningen The Lion 
Vi har lagt in intäkter för tidningen i budgeten likväl som kostnader under punkt 23. Tidigare 


angavs bara eventuella koncernbidrag. Ersättningen kommer från USA och är räknad på USD 


4.75 per medlem och år samt med en kurs på 7.33 och 14700 medlemmar. Övriga intäkter är 


till exempel vanliga prenumerationer och annonser. 


 


8. Handboken 
En försäljning med 6000 stycken handböcker för 30.- ger 180000.-.  


 


9. Försäljning 
I bokslutet för 2002/2003 är försäljningen ca 72000.- och fram till och med januari 2004 är 


försäljningen 30000.- vilket gör att det inte är orimligt att tro att man kan nå 70000.-. 


 


10. Ränteintäkter 
I bokslutet för 2002/2003 är ränteintäkter 51000.- vilket gör att det inte är orimligt att tro att 


man kan nå 50000.- i ränteintäkter. 


 


 


Kostnader 


11. Personalkostnader 
I personalkostnader ingår förutom lön givetvis arbetsgivaravgifter, semestertillägg och sjuk- 


och pensionsförsäkringar. 


 


12. Lokaler och drift 
Lokalkostnader innehåller hyror, el/värme, städ samt ADSL. 


I driftskostnader ingår telefon, försäkringar, papper, support med mera. Supporten gäller t ex 


medlemsregistret. Inköp av möbler, dataprogram eller annat läggs som inventarier och ingår i 


avskrivningarna i punkt 28. 


 


13. GRO, GR och VU 
Kostnaderna är räknade utifrån ”Policy för ersättning på möten anordnade av 


multipeldistriktet”, och att vi har 10 distrikt. Ersättning för själva resan är satt till ett 


medelvärde av 1500.-. Faktiska kostnader ersätts i enlighet med ”Lathund för 


reseräkningar”. Både skattefria traktamente och skattepliktiga traktamente inklusive 


arbetsgivaravgifter är inräknade men också avdrag för frukost enligt ”lathunden..”. 
Hotellkostnad är inräknad enligt enkelrumspris på Scandic. 


Möteslokalkostnader är också inkluderade samt diverse konferenskostnader. 


 


14. Riksmöte 
Arrangerande klubbar måste ha en pott att hämta medel ur. Arbetet med att arrangera 


riksmötet börjar tidigt. Dessutom hamnar här kostnader som MD står för vid Riksmötet som 


inte belastas deltagarna. Riksmötet i Piteå gick med ca 9000.- i vinst.  
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15. Nordiskt samarbetsråd 
Eftersom NSR anordnas i de fem nordiska länderna i tur och ordning innebär det stora 


skillnader i kostnader för deltagande. Skillnaden beror till stor del på resorna till NSR. Att till 


exempel åka till Island är betydligt dyrare än att som förra året delta på NSR i Borås. För att 


göra en jämnare fördelning budgeteras 200000.- per år. Överskott läggs i balansräkningen för 


att finnas till hands för de dyrare arrangemangen. 


 


16. Convention o Europa Forum 
I dessa kostnader ligger kostnaden för GRO och partner i enlighet med ”Policy för 


ersättning till GRO partner”. Convention i Detroit är dyrare gällande hotell än i 


Denver. Utlandstraktamentet för USA ligger i år på 596.- istället för 664.- som för förra året. 


Dollarn räknas till SEK 8.00 istället för 9.00 


Vinnarna åker på lottförsäljningsintäkterna och DG Elect åker på USA:s bekostnad. Beslut 


finns nu om att reseledare skall åka med för att ta hand om lotterivinnarna eftersom de annars 


kan känna sig utanför. Det är inte en roll som GRO-Elect kan förväntas hinna med. 


 


Till Europa Forum har beräkning gjorts på GRO utan partner samt på deltagande av YED, 


IRD och en fjärde deltagare beslutad av GR. BYED kan deltaga om medel anslås från 


distrikten med 1000.- per distrikt enligt punkt 5. 


 


17. Kommittén för framtidsfrågor 
Under framtidsfrågor ligger MO, EO, IT, LDC, och MERL. 


 


18. Kommittén för humanitär 
Under humanitär ligger IR och handikapp. 


 


19. Kommittén för ungdomsprojekt 
Under ungdom ligger YE, LEO, NO och LQ. 


 


20. Riksvalnämnden 
Riksvalnämnden behöver utrymme att aktivt kunna söka kandidater för olika poster. En 


livaktig riksvalnämnd ger oss större möjligheter att få rätt person till olika tjänsteuppdrag. 


 


21. Hedersrådet 
En mindre kostnad för till exempel porto. Hedersrådet samlas för att bland annat välja ut 


vilken klubb som skall få Lejonkronan. 


 


22. Marknadsföring 
Alla är medvetna om att även Lions måste lägga pengar på marknadsföring. Det är dags att 


vara modig nog att verkligen ta i om Lions skall synas i media och hos allmänheten. 


 


23. Tidningen The Lion 
Se punkt 7. Budgeten för tidningen baserar sig på samma antal medlemmar som i 


”huvudbudgeten”. Tidningsbudgeten är balanserad. 


 


24. Handboken 
Kommande kostnader beräknas till 134000.-.  


 


25. Avsättning ID-kandidat 2006-08 
Det är Sveriges tur att nominera kandidat. Avsättningen av medel för ID är beslutat sedan 
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Kommentar till budget, aew 2012-01-24 


tidigare och skall göras så att kostnaden inte belastar ett verksamhetsår. När ID väl är vald 


utgår ersättningar från USA. 


 


26. Oförutsett 
Det hade varit lämpligt att kunna lägga ett utrymme med ca 75-100000.- här för att verkligen 


kunna ta något som inte har gått att förutsäga. Nu blir det bara det som eventuellt ”blir över”. 


 


27. Avskrivningar och finansiella kostnader 
En bedömning av avskrivningar har gjort enligt 30-regeln.  


I denna punkten ingår även revision som bedöms till 50000.- per år beroende på att materialet 


skall vara i sådant skick att en mycket liten del av arbetet utförs av Revisionsbyrån. Dessutom 


väljer Riksmötet lekmannarevisorer ur lionsleden. 


 


28. Dispositionsfonden 
Dispositionsfonden ligger per den 30/6 2002 på 154896.-. Resultatet 30/6 2002 är på 132395.- 


varav 61814.- är riktade åt Alecta. De återstående 70581.- skall disponeras enligt riksmötets 


beslut i Piteå. Innevarande års resultat redovisas senare och förslag om hur vinst eller förlust 


skall disponeras kommer att föreläggas GR. 


 


 


Jag hoppas att ovanstående kommentarer har hjälpt dig att se vilka tankar som styr 


budgetarbetet. Budgeten är ett mätverktyg som är till hjälp vid bedömningen av framtiden. 


Tyvärr kan det dock inträffa en massa saker som inte gått att förutsätta.  


Har du frågor, dra dig inte för att kontakta mig så skall jag försöka svara på dem. Det kan vara 


något som kräver grävande undersökning så vänta inte till GR-mötet. 


 


Pixbo 2004-02-18 


 


 


 


Annette Eiserman-Wikström  


Controller, VU 


 
”Vänlighet är kärlekens småmynt som  


kan användas i de dagliga utgifterna.” 


Anonym 


annette@lsw.se 
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Av VU utsedd arbetsgrupp för planering av Varumärkeskampanj, 3 februari 2004, ledd av VGRO Håkan Johansson.   


Handlingsplan för genomförande av varumärkeskampanj för Lions MD 101 
 


Bakgrund: 


Lionsymbolen är känd hos allmänheten. Men vad symbolen står för, vad Lions gör och varför 


är tämligen okänt. Lions har inte någon stark profil längre ute hos allmänheten, speciellt inte i 


befolkningstäta centra. Att Lions tappar medlemmar är sedan länge ett känt problem.  


 


En varumärkeskampanj är ett starkt medel att få till stånd en vändning av den nedåtgående 


trenden i såväl kännedom som antalet medlemmar.  


 


Syfte med varumärkeskampanjen: 


Att hos specificerad målgrupp nedan öka kunskapen om Lions och vad Lions står för och 


därigenom i förlängningen få fler medlemmar till Lions.  


 


Detta kommer att innebära att följande målsättningar kommer att kunna uppfyllas: 


– Fler medlemmar innebär att Lions hjälpverksamhet kommer att kunna förstärkas, både 


genom det resurstillskott fler medlemmar ger och den handlingskraft dessa bidrar med.  


– Fler medborgare kommer att bli villiga att stödja Lions hjälpverksamhet. 


– Lions kommer att bli attraktivare för sponsorer. 


– Lions kommer att bli mer attraktiva för våra medlemmar. Dessa kommer att känna ökad 


tillfredsställelse och stolthet av att tillhöra organisationen.  


 


Målgrupp: 


40 +, medelklass och övre medelklass av båda könen. 


 


Upplägg:  


Internt: 


”All marknadsföring börjar internt.” 


För att förbereda organisationen på och inför varumärkeskampanjen och dess effekter föreslår 


vi att det först görs en intern utbildnings/informationskampanj. Den interna kampanjen ska få 


alla medlemmar att bli mer kunniga om lionism och delaktiga i varumärkeskampanjen. Alla 


medlemmar ska bli aktiva deltagare i såväl ord som handling och besjälade av idén.  


Följande moment föreslås ingå i den interna utbildnings/informationskampanjen: 


o Ett material tas fram om själva innehållet i varumärkeskampanjen; om budskap etc 


samt om de kringaktiviteter som är tänkta att ske samt varför dessa sker. 


o Utbildningen av lionmedlemmarna i lionism baseras på ”Stegen”. I utbildningen ingår 


även hur klubbarna aktivt kan utföra medlemsvärvning.  


o En ”Fråga/Svar” broschyr tas fram som kan tänkas ställa alla frågor, och samtidigt ge 


svar, som våra medlemmar kan tänkas få under kampanjtiden från allmänheten. 


o The Lion används aktivt, liksom webben, för att understödja kampanjen.  


 


Externt: 


Själva varumärkeskampanjen sker genom repetitiv annonsering i media under en tillräcklig 


lång period.  


Vid tidpunkten för starten på varumärkeskampanjen ska, för att få maximal effekt, publika 


aktiviteter genomföras på nationell, distrikt och klubbnivå. Alla lions ska samlas kring ett 


gemensamt hjälpprojekt att lanseras vid kampanjstart. Och alla lions ska ”man ur huse” och 


visa sig som Lions på en och samma dag/tidpunkt vid kampanjstarten.  


 
 







Till Guvernörsrådets möte 28 februari.  Bilaga 3 


Av VU utsedd arbetsgrupp för planering av Varumärkeskampanj, 3 februari 2004, ledd av VGRO Håkan Johansson.   


Organisation: 


En projektgrupp från MD ansvarar för både den interna och externa kampanjen. Angående 


den externa kampanjen handlar det om att vidare ta fram beslutsunderlag. Avseende den 


interna kampanjen ger arbetsgruppen det operativa uppdraget för utförandet till befintlig 


organisation inom MD.  


 


Tidplan: 


Vi ser varumärkeskampanjen som en tvåstegsraket.  


En intern del och en extern del.  


– Den interna delen börjar med presentation av detta koncept för GR 28 februari 2004 


och vidare Riksmötet 2004. 


– Under 2004 tas det interna utbildnings/informationspaketet fram och utbildning sker 


fram till våren 2005. 


– Under hösten 2004 tas komplett underlag fram till den externa varumärkeskampanjen, 


såsom budskap, mediakanal, budget, finansiering med sikte på att få fram ett beslut till 


RM 2005.  


– Kampanjstart hösten 2005. 


 


Budget: 


Den interna kampanjen beräknas till 350 000 kronor. Till en del finansieras detta med medel 


från LCI. Dock återstår för MD att stå för 200 000. 


 


För den externa kampanjen gäller att LCI kan efter prövning bidraga med 50% av en PR 


aktivitet om MD ställer upp med motsvarande 50%. Kontakt har redan tagits med LCI 


angående detta.  


 


Förslag till beslut: 


Guvernörsrådet föreslås besluta att Riksmötet 2004 beslutar att; 


– ställa sig bakom idén på en varumärkeskampanj för Lions. 


– att som ett första steg genomföra den interna delen av kampanjen under 2004-2005 


– att godkänna föreslagen budget. 


– att ge i uppdrag åt VU att tillsätta en projektgrupp som får i uppdrag att: 


– ansvara för den interna kampanjen där framtidskommittén ges uppdraget 


för det operativa genomförandet. 


–ansvara för den externa kampanjen och förbereda beslutsunderlag för den 


externa kampanjen i enlighet med intentionerna i detta dokument med sikte 


på beslut på Riksmötet 2005. 


 


 


 
3 februari 2004/ gm 


Maud Nordell 
Red/Info/PR MD 101, som fört pennan 
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VU 
 
 
Handbok 2004-2005 
 
Planeringen är i full gång och uppstarten av detta sker cirka 2.5 månader senare än 
tidigare år. 
Bengt Kristiansson har lovat att även i år sköta layout-jobbet. Efter att ha haft möte 
med tryckeriet som dels erbjudit att trycka 9000 ex till samma kostnad som förra året 
och också ha samma tidsplan som förra året. Jag har bett tryckeriet komma med 
förslag på annan färg på omslaget och det förslaget finns vid VU mötet. 
 
Förslag till tidplan. 
 
9 februari  
skickas manus till några Lions för kontroll samt värdering av materialet eller andra 
synpunkter. 
 
1 mars 
Bengt skall ha ovanstående uppgifter hos sig. 
 
1 maj  
skall Bengt ha distriktens uppgifter för distriktssidorna i handboken. 
Han skall också till det datumet ha foto på VDG :arna. 
Omedelbart när Riksmötet avslutats kompletterar Bengt underlaget. Dels med de nya 
ledamöter som valts till kommittèer och projekt samt VU, och för VU erfordras även 
foto.  
Bengt skickar ut handbokens textdel till ett antal korrekturläsare. 
 
15 maj 
måste klubbarna ha gjort ändringar i medlemsregistret samt också i registret lagt in 
det som i handboken blir klubbinformation (postgiro,bankgiro etc). 
 
1 juni 
tas en kopia av medlemsregistret vilket utförs av Mallverkstan. De skickar en fil direkt 
till tryckeriet och för kontroll även till RS. 
 
7 juni 
skall tryckeriet ha allt underlag från Bengt. 
 
2 augusti 
påbörjas tryckningen av handboken. 
 
Omkring den 20 augusti sker leverans till 11 punkter dvs 10 distrikt samt MD 
kontoret. 
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Kostnad m.m.   
 
Kostnaden för tryckning, distribution, pallkostnad m.m. var förra året 131.771 kr. 
Klubbarna beställde handböcker via sina distrikt. Handboken kostade 20 kr styck. 
 
 
 
 
Ulf Järnstad RS 
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BAKGRUND 
 
Mot bakgrund av medlemsutvecklingen måste en tidsanpassad, effektivare och mer 
kostnadsbesparande förändring åstadkommas. Det är av yttersta vikt att kontinuitet i 
beslut hålles, att planering och uppföljning sker enligt uppgjorda planer så att avvikelser 
uppmärksammas och rapporteras. Detta ställer krav på en organisationsform anpassad till 
nutid. Vid Riksmötet i Malmö 2001 beslutades om en organisation bestående av tre 
kommittéer:  


 Kommitté för framtidsfrågor 


 Kommitté för humanitär verksamhet 


 Kommitté för ungdomsprojekt 
Efter riksmötet i Malmö har kommittéorganisationen på MD-nivå varit föremål för 
diskussion på GR-möten och olika förslag har presenterats. 
 
Vid Guvernörsrådsmötet i Eskilstuna i november 2003 fick en arbetsgrupp i uppdrag att se 
över kommittéorganisation och insamlingsmetoder, med målsättning att utarbeta ett 
förslag till Riksmötet i Gävle 2004 
 
Arbetsgruppen föreslår guvernörsrådet följande organisation: 
 


INTERN   EXTERN     KOMMITTÉVERKSAMHET  


Verksamhet  Verksamhet        


    FUU  HJÄLP  UNGDOMS   


Hedersråd  Astma Allergi    VERKSAMHET  VERKSAMHET  


Riksvalnämnd  
Åldersrelaterade  
sjukd  Medlemsansvar  Handikapp  Attitydfrågor(LQ)  


Stadgar  Orkester Norden  Utvecklingsansvar  Diabetes  LEO  


Finansråd  Länsf. Uhjälpsfond  Klubbens liv  IR  YE  


Medlem/internet  Konungens jub.fond  Utbildningsansvar  90-konto    


Web   Master  Lions Quest(bolaget)  Strategi&Analys  Katastrofber.    


    Utbildn.råd(FUU)      


Revision          


 


 Definitioner 
Med intern verksamhet menas det som behövs för att rörelsen rent administrativt 
skall fungera 
Med extern verksamhet menas där rörelsen är involverad och har visst inflytande 
på verksamheten. 
Med kommittéverksamhet menas den verksamhet, som i enlighet med 
riksmötesbeslut i Malmö 2001, är indelad i tre kommittéer 
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Intern verksamhet 
De under denna rubrik upptagna områden föreslås ändringar i följande omfattning: 
 
 


Riksvalnämnden  
Vid val av ledamöter skall geografisk spridning eftersträvas. 
Dessa skall aktivt delta i arbetet med att söka lämpliga kandidater, 
motivera och föreslå kandidater till de val som skall göras. 
 
Stadgar 
Ansvaret åvilar VU som vid behov anlitar sakkunnig.  
 
Finansråd 
Byter namn från penningplaceringskommitté,  
Utses av GR, 
Är rådgivande till MD:s ekonomifunktion. 
 
Medlemsregisteransvarig/Internet/Webbmaster 
Rådgivande experter till MD:s kontoret 
som kontorets personal efterfrågar vid behov 


 


Extern verksamhet 
Någon förändring föreslås inte. 
 


Kommittéverksamhet 
Arbetsgruppen föreslår följande kommittéorganisation: 


 Kommittén för framtid utveckling och utbildning (FUU, tidigare framtidskommittén) 


 Kommittén för hjälpverksamhet (tidigare kommittén för humanitär verksamhet) 
ersätter styrelsen för Katastrofberedskapen, styrelsen för Sveriges Lions hjälpfond 


 Kommittén för ungdomsverksamhet (tidigare kommittén för ungdomsprojekt) 
 
Arbetsgruppen anser att det är viktigt att distrikt och klubbar organiserar sig efter denna 
modell. Verksamhet som inte ryms inom denna modell skall bedrivas i projektform 
 
Följande förändringar föreslås 
Kommittéerna: 


1. Sorterar under GR.  
2. Skall bestå av en ordförande och maximalt tre ledamöter, som väljs av GR 


omedelbart efter Riksmötet. 
3. Kommitténs ledamöter skall ej inneha liknande befattningar på distriktsnivå. 
 


Ordförande väljs på ett år och kan omväljas två gånger. 
 Ledamöterna väljs på tre år efter ett rullande schema som gör att en ledamot byts ut 
årligen. Omval till samma befattning får inte ske. 
 
Kommittén utser vice ordförande som vid ordförandes avhopp träder in fram till kommande 
riksmöte. GR utser i detta fall ytterligare en ledamot 
I kommittén FUU (framtid, utbildning, utveckling) ingår MDMO ,MDEO, MDLDC som 
föreslås av GR och väljs av LCI. 
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Kvalifikationer för kommittéordförande: 
Valbar till posten som ordförande är förutvarande och avgående distriktsguvernör eller 
person som innehaft uppdrag i rikskommitté i minst två år. 
Utöver ovanstående skall vederbörande ha dokumenterad erfarenhet från ledande 
befattning från företag, offentlig sektor eller annan organisation, kunna på svenska och 
engelska uttrycka sig i tal och skrift, ha god samarbetsförmåga och kunna delegera. 
 
 
Befattningsbeskrivning för kommittéordförande 


 Är ansvarig för kommitténs verksamhet och ekonomi 


 Har attesträtt inom tilldelad budget, med undantag av egna kostnader som 
attesteras av ekonomisk controller. 


 Skall vid GR-mötet i samband med Riksmötet under RM redogöra för kommitténs 
verksamhet och planer för kommande verksamhetsår 


 Skall regelbundet informera GRO om pågående verksamhet. 


 Skall senast tre veckor före nästkommande GR-möte skriftligen till Lions kontor 
inlämna redogörelse för kommitténs verksamhet och ekonomi. 


 Skall på uppdrag av GR handlägga frågor som faller inom kommitténs 
ansvarsområde 


 Skall senast 10 januari varje år till MD:s kontor lämna verksamhetsplan och 
budgetäskande, för kommande MD:s övergripande verksamhetsplan 


 Skall på kallelse delta i GR-möten 


 Får inte besluta om kommitténs deltagande vid GR, RM och internationella möten. 
Beslut i dessa frågor fattas av GR eller på delegation av VU. 


 Skall snarast informera sin efterträdare om kommitténs arbete 
 
 
Arbetsuppgifter för FUU (framtid,utbildning,utveckling) 
 
Kommittén ansvarar för medlemsutveckling, utveckling av befintliga klubbar, 
nyklubbsbildande, utbildning/utvecklig inom ramen för utbildningspaketet ”stegen”. 
 
Kommittén skall göra utredningar och analyser inom sitt verksamhetsområde. 
 
Kommittén skall årligen lämna en femårsplan för framtida verksamhet. 
 
Kommittén skall vara en resurs för distrikten inom ramen för sitt verksamhetsområde. 
 
Kommittén skall regelbundet informera PR/infoansvarig om verksamheten 
 
 
Arbetsuppgifter för kommittén för hjälpverksamhet  
 
Kommittén ansvarar för handläggning av följande frågor: 
 
Handikapp, diabetes, nationella och internationella hjälpprojekt, katastrofberedskap, 
utgör styrelse för Stiftelsen Sveriges Lions hjälpfond (90-kontot) 
 
Kommittén skall göra utredningar och analyser och komma med förslag på hjälpprojekt. 
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Kommittén skall vara en resurs för distrikten inom ramen för sitt verksamhetsområde.  
 
Kommittén skall regelbundet informera PR/infoansvarig om verksamheten 
 
 
Arbetsuppgifter för kommittén för Ungdomsprojekt 
 
Kommittén ansvarar för ungdomsverksamhet såsom utbyte och lägerverksamhet, 
attitydfrågor (LionsQuest) LEO-verksamhet 
 
Kommittén skall göra utredningar och analyser inom sitt verksamhetsområde 
 
Kommittén skall årligen lämna en reviderad femårsplan för framtida verksamhet. 
 
Kommittén skall vara en resurs för distrikten inom ramen för sitt verksamhetsområde. 
 
Kommittén skall regelbundet informera PR/infoansvarig om verksamheten 
   
 


Arbetsgruppen föreslår att: 
Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att anta organisationsförslaget med 
start 1 juli, 2005 


att Riksmötet ger Guvernörsrådet i uppdrag att anpassa stadga och 
arbetsordning i enlighet med förslaget 
 
Gruppen har bestått av : 
 
CC Finn Bangsgaard, DCC Håkan Johansson, IPCC Alf Bakken, PCC Bengt Kristiansson 
DG Bengt Grönvall, VDG Frank Smith 
 
Sammanträdesdatum: 10-11/1 och 21-22/2-2004  
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HANDIKAPPFONDEN 
Rapport till GR 27-29 februari 2004 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott 
Information om det nya Gåvobeviset utskickat i samband med utskick kampanjmaterial till ZO om att genomföra 


Parkeringsaktiviteten. Textförslag för införande i The Lion är under utarbetande. Uppmaning till DG att följa upp 


de olika HAFO-aktiviteterna skickad via e-mail 31 januari 2004.  Gåvobeviset kommer att aktiveras inom SHIF:s 


Verksamhetsområde.  Infomaterial skickat till tidningen Svensk Handikappidrott 


 


 


AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 
Vi har stött Conny Nygrens insatser vid den internationella kongressen för blinda i Korea, och fått en rapport från 


Conny. Vår insats ( 23.000 kronor för pingisbord, transporter etc.)  blev mycket uppskattad.. Textförslag om 


denna aktivitet för införande i The Lion har tillställts redaktionsledningen. 


 


Lions har initierat ett arbete med inriktning på vetenskapliga studier omkring temat människa-djur i rehabili-


teringssyfte. I arbetet är Ridsportförbundet, Svenska Handikappidrottsförbundet, Idrottshögskolan. Centrum för 


Utveckling av Svensk Handikappidrott och Lions engagerade. Olika kunskapsinsamlingar pågår, information till 


olika tänkta intressenter etc. har också aktiverats. Muntlig information vid Guvernörsrådsmötet. 


 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER 
Annonsunderlag införda i olika tidskrifter inkl. The Lion. Förslag till Livskvalitetspriser finns redan noterade. 


Juryn är kallad till beslutssammanträde den 1 mars 2004. 


  


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
I linje med beslut av Riksmötet i Piteå har informationsmaterial om aktivitetet “Respektera Handikapparkering-


arna” skickats ut till respektive ZO. DG har uppmanats att följa upp läget inom respektive distrikt. Vi får inte 


missa denna möjlighet att hjälpa de funktionshindrade. Aktiviteten ger oss “ett samhällsansikte”. 


 


Lions fortsätter sin lokala bevakning och information och kan notera en bestående effekt och att våra förslag fått 


gehör hos berörda myndigheter och organisationer. 


 


Vi fortsätter arbetet med att öka olika rörelsehindrades tillgänglighet till uteserveringar. Ett samarbete med 


Östersunds kommun och berörda näringsidkare. Arbete pågår också med centrumbutikernas entréer inom ramen 


för vårt tillgänglighetsprojekt. Vi har gjort ett stort genombrott när det gäller entrén till Handelsbanken och 


förändringar ingår i den logistikplan för hela fastigheten som nu är under genomförande. Arbetet med trygghet 


för synskadade ( marschaller, gatupratare och fasadflaggor är i princip klart ). Hörselskadades problem håller på 


att aktualiseras. 


 


Planerna för det innevarande kalenderåret inom ramen för huvudprojektet har presenterats för På Stángruppens 


ledning. 


  


Lions har  spelat en viktig roll under genomförandet av Det Europeiska Handikappåret i Jämtlands län. Lions 


ansvarade för tema “Tillgänglighet” under en mycket stor seminariedag som genomfördes på Mitthögskolan i 3 


december 2003. Vid avslutningen uppmärksammades Lions och fick emottaga ett Diplom för genomfört arbete. 


Lions är representerade i den samverkansgrupp som skall följa upp de erhållna resultaten i Jämtlands län under 


det Europeiska Handikappåret 2003. Det handlar om att “gå från skrivbord till verkstad”. 


 


 


 
Börje Jonson 


Ordförande 


29 januari 2004 


HAFO-011 








Bilaga 11 


PENGAPÅSEN 
Bakgrund 
De av Riksmötet, i demokratisk ordning; beslutade riksomfattande insamlingarna har 
över de senaste 8 – 10 åren visat sig vara allt svårare att uppnå. Många klubbar ute i 
landet har med hänvisning till att man är ”suveräna” och själva kan bestämma hur de 
insamlade pengarna skall användas ställt sig vid sidan om de av Riksmötet fattade 
besluten. 
Guvernörsrådet tillsatte i augusti 2003 en arbetsgrupp, bestående av GRO Finn L 
Bangsgaard, IPGRO Alf Bakken och DG Bengt Grönwall, med uppdrag att se 
överproblematiken och komma med ett förslag på lösning. Arbetsgruppen kom vid 
Guvernörsrådets möte i Eskilstuna att slås samman med en arbetsgrupp som utsågs 
att se över kommittéorganisation m.m. på MD-nivå. 
 
Problemet 
Det har vid flera tillfällen antingen visat sig att Lions rörelsen i Sverige inte lyckats nå 
upp till det insamlingsresultat som vi ”lovat” dem som vi på Riksmötet beslutat starta 
en insamling till förmån för. Det har också visat sig att vi nödgats förlänga insamlings 
tiden för åtminstone komma i närheten av beslutat resultat. Det har också visat sig att 
det endast är cirka 75 % av landets klubbar som överhuvudtaget bedra till de av 
Riksmötet i demokratisk ordning beslutade riksomfattande insamlingsaktiviteterna. 
 
Nuvarande system 
Det nuvarande systemet bygger på att klubbarna ute i landet lojalt ställer upp på en 
per medlem beräknad fördelning av det beslutade beloppet. Erfarenheten visar som 
ovan beskrivits att endast cirka 75% av landet klubbar svarar upp mot 
Riksmötesbeslutet. Detta innebär att Sveriges Lions ständigt står inför problemet att 
fylla en påse vi reden lovat bort. 
Ytterligare en komplikation i systemet är att vi antar ofinansierade projekt och det 
innebär att framför allt de människor som vi på detta sätt ”lovar” hjälpa men också vår 
projektledare för de olika projekten förs bakom ljuset. Detta kan i sin tur leda till en 
trovärdighetskris för Lions i Sverige. Lions kan komma att uppfattas som en rörelse 
som lovar runt men håller tunt och det underminerar i sin tur kraftigt etableringen av 
Lions som ett varumärke på sponsors marknaden för vem vill lieras med en 
organisation som inte står för vad den lovat? 
 
Förslag 
Arbetsgruppen har med bakgrund i ovanstående kommit fram till följande slutsatser: 


 För att säkerställa Lions trovärdighet i hjälpprojekt bör finansieringen av ett 
projekt vara klar innan projektet antas.  


 Det bör på MD-nivå skapas en finansiell buffert om 4 Mkr ur vilken det 
maximalt får förbrukas 3 Mkr per verksamhetsår. 


 Den finansiella bufferten skall vara skiljd från Katastrofberedskapen 


 Kommittén för Hjälpverksamhet skall löpande prioritera inkomna 
projektförslag. 


 Kommittén får inte förslå ett projekt innan medel för bestridande av kostnaden 
finns i den finansiella bufferten. 


 Guvernörsrådet får efter beredning i kommittén för Hjälpverksamhet besluta 
om internationellt biståndsprojekt inom max beloppet 3 Mkr per 
verksamhetsår. 
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 RM ger GR fullmakt att löpande under året max starta projekt som motsvarar 
vad som klubbarna under föregående år inbetalat till ”Pengapåsen.” 


 LCI-bidrag får inte räknas in som en del av projektintäkterna. Ett LCI-bidrag 
skall gå till eventuella tilläggsprojekt som inte är direkt beroende av 
ursprungsprojektet. 


 Pengar som kommer in via Sveriges Lions hjälpfond fyller på ”pengapåsen”. 
MD:s info/PR-ansvarige skall tillsammans med hjälpkommittén löpande förse 
klubbar och allmänhet med information om pågående projekt.   


 Hjälpkommittén skall på RM redogöra för projekten som genomförts och som 
pågår under året samt vilka projekt som kan komma att påbörjas under det 
kommande året. 


 
 


 


Arbetsgruppen föreslår: 
 


 
att 
 Guvernörsrådet beslutar föreslå riksmötet att besluta i enlighet med förslaget. 
 
att 
 projekt som beslutats på RM 2003 skall avslutas och inga nya projekt påbörjas 
under verksamhetsåret 2004/2005 innan pengapåsen innehåller de medel som 
2004 års RM beslutar att den skall bestå av 
 
att  
beslut tagna vid riksmöte eller Guvernörsrådsmöte skall efter bästa förmåga 
följas av klubbarna. 
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Motioner till RM 2004 
1. Motion från LC Åhus angående ansökan om Convention 2010 till 


Malmö/Köpenhamn. 


Distriktsrådet menar att MD 101 i samråd med MD 106 skall hos internationella 


styrelsen ansöka om Convention i Köpenhamn under 2010-talet. 


Distrikt 101S beslutar att bifalla motionen. 


 


Det är inte en Riksmötesfråga att ansöka om Convention eftersom det är klubb/ar som 


söker arrangemanget. Klubbarna kan alltså fortsätta sin undersökning om 


förutsättningarna för att anordna ett Convention i området. 


Guvernörsrådet förslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


2. Motion från LC Trollhättan om avskaffande av utskott på Riksmötet. 


Med hänvisning till den demokratiska ordningen inom Lions-rörelsen anser 


distriktsrådet att motionen begränsar de enskilda klubbarnas och medlemmarnas 


möjlighet att ta del av och lämna synpunkter på inkomna motioner. 


Distrikt 101VG beslutar att avslå motionen.. 


 


Motionärens påpekande att alla klubbar inte kan delta i alla utskott är alldeles riktig. 


Om utskotten endast skall leda till att Riksmötesförhandlingarna skall förkortas så är 


inte heller det troligt att så sker eftersom alla deltagare på Riksmötet har rätt att yttra 


sig. Den stora vinsten med utskott är dock att deltagarna i en mindre grupp kan och 


vågar diskutera mer ingående eventuella motioner, förslag eller betänkande. Utskotten 


har även innehållit andra frågor som rör deltagarna. Hur ett eventuellt utskottsarbete 


skall göras behöver diskuteras och förfinas både vad det gäller utformningen på 


Riksmötet och redovisning av diskussionerna. Det vore därför olyckligt att avskaffa 


utskotten i nuläget. 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


3. Motion från LC Falkenberg angående aktivitet 2007. 
Distrikt 101SV beslutar att bifalla motionen. 


 


Motionärens syfte är att få en aktivitet med anledning av Lions 90-årsdag 2007. 


Möjligen är en lång tidsperiod en nackdel för uppehållandet av intresset för 


aktiviteten. Ingen tvekan är dock att om en TV-gala möjliggjordes skulle en högre 


genomslagskraft fås. En arbetsgrupp kan tillsättas som utreder och planerar en 


eventuell aktivitet 2007. 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att bifalla motionen med det förbehåll att en 


projektgrupp utses av GR. Projektgruppen utreder förutsättningarna för en 


eventuell aktivitet. Baserat på utredningens resultat uppdrar RM åt GR att fatta 


beslut. 


 


4. Motion från LC Karlskrona/Jarramas om att utreda om Riksmöten och 


Convention kan hållas vartannat år. 


Distrikt 101SM beslutar att bifalla motionen. 


 


De internationella stadgarna styr hur Convention och därmed Riksmötet skall hållas. 


Riksmötet kan därmed inte besluta hur tiden för Convention skall ändras.  


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
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5. Motion från LC Gamleby-Överum om utgiftsminskande åtgärder gällande Lions 


administration. 


Distrikt 101SM beslutar att avslå motionen. 


 


Inga tjänstemän får full kostnadsersättning för de utlägg som sker i samband med att 


man åtagit sig ett uppdrag i Lions Clubs International. Policys har framtagits för att 


minska de administrativa kostnaderna. Att förlänga mandatperioden gör att den 


enskilde medlemmen, som får uppdrag, själv under en längre period får betala 


mellanskillnaden mellan verkliga kostnader och ersättningen ur privata medel. 


Arbetsinsatsen halveras inte då man redan idag från internationella styrelsen tillåter 


Distriktsguvernör att ”besöka” klubbarna på ett zonmöte. 


1. Med två år på varje post måste den enskilde lionsmedlemmen lägga sin fritid på 


Lions under 8 år. Att fördubbla mandatperioden innebär konsekvenser för enskilda 


lionsmedlemmar som åtar sig uppdrag som kanske inte är rimliga att ställa.  


2. Se ovan 


3. Tiden för Distriktsmöte, Riksmöte och Convention är en stadgefråga som styrs av 


de internationella stadgarna.  


4. Diskussioner pågår ständigt i organisationen om var, hur och när man skall 


mötas. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen.  


 


6. Motion från LC Karlskrona/Jarramas angående familjerabatter på 


medlemsavgiften. 


Distrikt 101SM beslutar att bifalla motionen. 


 


Riksmötet kan varken besluta om distriktsavgiften eller den internationella avgiften. 


Full förståelse finns för att avgiften kan betraktas som hög. Den rent praktiska 


konsekvensen skulle bli, för ett par som är medlemmar i lions, att en part betalar 230.- 


i nationell avgift per år. Den andra parten betalar 115.- om året i avgift. Om rabatten 


ger en tillströmning av medlemmar är en viktig fråga att ställa sig. En annan viktig 


fråga är att en ensamstående lionsmedlem som inte får tillgång till eventuell rabatt 


missgynnas. Man måste också ta hänsyn till att parterna i en familj inte nödvändigtvis 


är medlemmar i samma klubb. Om rabatten skall gälla oavsett om man är medlem i 


samma klubb eller i annan klubb innebär det någon form av redovisning som inte 


förenklar administrationen. 


GR förslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


7. Motion från LC Nacka/Boo/Värmdön, LC Saltsjöbaden, LC Trollbäcken, LC 


Tyresö samt LC Älta om åldersgränser på ungdomsläger. 


Distrikt 101OM beslutar att bifalla motionen. 


 


Motionens innehåll pekar på en rad viktiga frågor som ligger inom YED:s 


ansvarsområde.  


1. Samordning av lägerdeltagarna sker tillsammans med YED i Europa på 


Europaforum. I YED-gruppen har diskuterats att åldersgruppen skall vara 18-21. 


2. De klubbar som ansvarar för ett läger skall ge information om förutsättningen för 


lägret samt kan sätta eventuella krav på lägerdeltagarna. Värdegrunderna för Lions 


ingår som en röd tråd i allt ungdomsarbete. 


3. Förhoppningsvis har de ungdomar som varit på lägret nått en personlig utveckling 


och upplevt gott kamratskap. 
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4. Distriktets YEC är ansvarig för värdfamiljsplaceringen och är fri att lösa det efter 


bästa förmåga. Stor flexibilitet hos värdfamiljer och ungdomar möjliggör även till sena 


byten vid behov. 


GR anser därmed att motionen är besvarad. 
 


8. Motion från LC Täby om ersättning till DG från det internationella kontoret. 


Distrikt 101U beslutar att avslå motionen. 


 


Riksmötet kan inte besluta om den internationella avgiften utan detta sker endast på 


Convention. Genom att alla Distriktsguvernörer är underställda den Internationella 


presidenten och ersätts från det internationella kontoret nås en samsyn på vad som 


skall ersättas. Reglerna för ersättningen är mycket strikt och når ej kostnadstäckning. 


Det innebär också att länder med stora arealer eller sämre förutsättningar kan delta. 


Hur slår annars den nationella avgiften för lionsmedlemmar i distrikt i t ex Afrika om 


de skall ersätta sina guvernörer nationellt fullt ut. Vem har råd att vara lions och vem 


får råd att vara DG? 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen 
 


9. Motion från LC Grillby angående fadderverksamhet inom lionsrörelsen. 


Distrikt 101U beslutar att tillstyrka motionen. 


 


Riksmötet kan inte besluta för andra länders räkning men motionen belyser en viktig 


fråga både gällande pengars fördelning samt lionsrörelsen organisation i andra länder. 


Det finns fadderorganisationer, t ex SOS-barnbyar; som är trygga att delta i. Det 


kanske är en idé att ha ett än större samarbete med dem. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


10. Motion från LC Östersund angående 2-årsmandat samt ändring av möten. 


Distriktsrådet tycker att motionärens förslag är ett steg i rätt riktning. De ger 


motionären sitt fulla stöd och vill understryka vikten av att vi genom olika 


förändringar är i fas, helst före, utvecklingen i vår omvärld. Att på bästa sätt 


tillvarataga och förstärka organisationens kompetens är viktiga faktorer för att 


säkerställa Lions framtida verksamhet. 


Distrikt 101N beslutar att tillstyrka motionen. 


 


Både motion 4 och 5 tar upp samma fråga.  


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


11. Motion från LC Örnsköldsvik om att lägga samtliga möten i Stockholm. 


Distrikt 101N beslutar att tillstyrka motionen. 


 


Om samtliga möten alltid förlades till Stockholm skulle det innebära att tjänstemän 


från avlägsna delar av landet alltid får långt att resa. Om möjlighet finns att förlägga 


möten på olika ställen fördelas kostnader från gång till gång. Någon får långt att resa 


andra kortare. Stockholm kan i sig vara en dyrare ort att vara på vilket också kan ge 


högre kostnader för den enskilde medlemmen och partners vid deltagande. VU-möten 


samt IT-möten förläggs idag till vårt kontor i Stockholm därför att det just nu är mest 


praktiskt. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
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12. Motion från LC Skellefteå angående ersättning till internationella presidenten 


samt internationella directorer. 


Motionen mottogs positivt. 


Distrikt 101P beslutar att tillstyrka motionen. 


 


Past International President har efter sin fullgjorda mandattid möjlighet att besöka 


Convention, då PIP utnyttjas vid seminarier och Europaforum, då endast resa ersätts. 


Därutöver finns en svensk budget för eventuella åtaganden i Sverige. Dessa medel kan 


endast utnyttjas vid direkt inbjudan från distrikt eller klubbar. För Past International 


Directors gäller att när mandattiden är slut täckt deras eventuella kostnader endast de 


gånger de har ett formellt uppdrag.  


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL 


MD-101 


Handikappfonden 


 


Förslag till Riksmötet i Gävle 2004 
Vid tidigare Riksmöten och senast vid Riksmötet i Piteå antogs handlingsprogram för Handikappfondens arbete. 


Arbetet har i stort sett fortskridit enligt av Guvernörsrådet fastställda projektplaner. 
 


RM 2003 i Piteå beslutade att vi skulle fortsätta arbetet med temat : ”Gör Din kommun tillgänglig för den 


funktionshindrade”. Guvernörsrådet har beslutat att Jämtland och Östersund skulle bli ett pilotområde för 


aktiviteten. Under verksamhetsåret har erforderliga åtgärder vidtagits för att möjliggöra ett införande av 


“Östersundsmodellen” i hela Sverige. Detta gäller delaktiviteten “Respektera Handikapparkeringsplatserna”, som 


genomförts på ett framgångsrikt sätt i Östersund.  
 


Arbetet fortsätter inom totalprojektets ram och Lions insatser har rönt stor uppmärksamhet och tacksamhet. 


Fokuseringen ligger på trygghet för synskadade och tillgänglighet för rörelsehindrade. Förberedelser har gjorts 


för att senare studera hörselområdet - det område där funktionsstörningarna ökar dramatiskt. Projektet innebär 


stora möjligheter för oss Lions att räcka ut en hjälpande hand, och aktiviteten kräver inte insamling av pengar. 


Lions profil har genom arbetet tydliggjorts på ett överraskande brett och intensivt sätt. Denna profileffekt har 


förstärkts under genomförandet av “Det Europeiska Handikappåret 2003” i Jämtlands län. 
 


Sveriges Lions Bragdlejon med åtföljande stipendier till en kvinnlig och en manlig framstående handikapp- 


idrottare har uppmärksammats i olika media och är mycket uppskattade. Det finns anledning att fortsätta denna 


verksamhet. Under verksamhetsåret 2002-2003 beslutades dessutom att i samband med Svenska Ungdoms- 


spelen på Stockholms Stadion uppmärksamma berömvärda prestationer. Det finns också anledning att i likhet 


med tidigare år uppmärksamma andra framstående insatser inom handikappområdet via “Sveriges Lions pris för 


Livskvalitet” som genomförts vid Riksmötena under åren 1997-2002, och som genomföres vid Riksmötet i Gävle 


år 2004. 
 


En medveten satsning på handikappidrott görs för att stimulera till bättre idrottsprestationer, till ökad stimuli för 


breddidrotten och till utveckling av olika hjälpmedel. Idrotten är den viktigaste rehabiliteringsmöjligheten både 


ur fysiska och psykiska aspekter. Sveriges Lions är en viktig sponsor och klubbarna har via användning av 


Gåvobevis och klubbidrag givit sitt stöd. Stödet är oerhört viktigt och det finns stor anledning att fortsätta. 
 


Till Handikapppfonden inkommer ett stort antal olika bidragsförfrågningar. Vi håller hög beredskap vad gäller 


nytänkande inom olika vårdformer, nya rehabiliteringstekniker, informationsaktiviteter etc.  Under året har vi 


givit en informationsaktivitet inom synskadeområdet vårt stöd. 
 


För Handikappfondens fortsatta verksamhet behövs klubbarnas ekonomiska stöd  även under kommande 


verksamhetsår. 
 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta: 
att fortsätta utdelningen av BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISERNA och  att komplettera till 


 andra områden efter förslag från Handikappfonden. 
 


att verkställa till Handikappfonden olika inkomna förslag till Handikapprojekt efter Guvernörsrådets 


 godkännande. 
 


att fullfölja arbetet med temat “Gör Din kommun tillgänglig för den funktionshindrade”, så att projektet 


 successivt kan genomföras i hela Sverige under verksamhetsåren 2004-2006.   
 


att fullfölja den uppstartade delaktiviteten “nRespektera Handikapparkeringsplatserna ” i hela Sverige 


 under verksamhetsåret 2004-2005 enligt Östersundsmodellen. 
 


att  rekommendera bidrag till Handikappfonden med minst 1000 kronor per klubb, varav 500 kronor skall 


 användas som aktivt stöd till Svensk Handikappidrott och dess satsningar på Paralympics-deltagande. 


 I bidraget inräknas ev. Gåvobevisbeställningar 


 
Börje Jonson 


5 februari 2004 
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Motioner till RM 2004 
1. Motion från LC Åhus angående ansökan om Convention 2010 till 


Malmö/Köpenhamn. 


Distriktsrådet menar att MD 101 i samråd med MD 106 skall hos internationella 


styrelsen ansöka om Convention i Köpenhamn under 2010-talet. 


Distrikt 101S beslutade att bifalla motionen. 


 


Det är inte en Riksmötesfråga att ansöka om Convention eftersom det är städer som 


söker arrangemanget. Klubbarna kan alltså fortsätta sin undersökning om 


förutsättningarna för att anordna ett Convention i området. 


Guvernörsrådet förslår Riksmötet att lämna motionen utan ytterligare åtgärd. 


 


2. Motion från LC Trollhättan om avskaffande av utskott på Riksmötet. 


Med hänvisning till den demokratiska ordningen inom Lions-rörelsen anser 


distriktsrådet att motionen begränsar de enskilda klubbarnas och medlemmarnas 


möjlighet att ta del av och lämna synpunkter på inkomna motioner. 


Distrikt 101VG beslutade att avslå motionen. 


 


Motionärens påpekande att alla klubbar inte kan delta i alla utskott är alldeles riktig. 


Om utskotten endast skall leda till att Riksmötesförhandlingarna skall förkortas så är 


inte heller det troligt att så sker eftersom alla deltagare på Riksmötet har rätt att yttra 


sig. Den stora vinsten med utskott är dock att deltagarna i en mindre grupp kan och 


vågar diskutera mer ingående eventuella motioner, förslag eller betänkande. Utskotten 


har även innehållit andra frågor som rör deltagarna. Hur ett eventuellt utskottsarbete 


skall göras behöver diskuteras och förfinas både vad det gäller utformningen på 


Riksmötet och redovisning av diskussionerna. Det vore därför olyckligt att avskaffa 


utskotten i nuläget. 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


3. Motion från LC Falkenberg angående aktivitet 2007. 
Distrikt 101SV beslutade att bifalla motionen. 


 


Motionärens syfte är att få en aktivitet med anledning av Lions 90-årsdag 2007. 


Möjligen är en lång tidsperiod en nackdel för uppehållandet av intresset för 


aktiviteten. Ingen tvekan är dock att om en TV-gala möjliggjordes skulle en högre 


genomslagskraft fås. En arbetsgrupp kan tillsättas som utreder och planerar en 


eventuell aktivitet 2007. 


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att bifalla motionen med det förbehåll att en 


projektgrupp utses av GR. Projektgruppen utreder förutsättningarna för en 


eventuell aktivitet. Baserat på utredningens resultat uppdrar RM åt GR att fatta 


beslut om eventuell aktivitet 2007. 


 


4. Motion från LC Karlskrona/Jarramas om att utreda om Riksmöten och 


Convention kan hållas vartannat år. 


Distrikt 101SM beslutade att bifalla motionen. 


 


En utredning om vilka konsekvenser det skulle medföra för lions organisation om 


Riksmöte och Convention läggs vartannat år måste göras innan förslag till 


stadgeändring kan läggas. Utredningen bör redovisas på Riksmötet i Halmstad. 


GR föreslår Riksmötet att bifalla motionen och att uppdra åt GR att utse en 
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utredningsgrupp som redovisar resultatet vid RM i Halmstad. 


 


 


5. Motion från LC Gamleby-Överum om utgiftsminskande åtgärder gällande Lions 


administration. 


Distrikt 101SM beslutade att avslå motionen. 


 


Inga tjänstemän får full kostnadsersättning för de kostnader som uppstår i samband 


med att man åtagit sig ett uppdrag i Lions Clubs International. Policys har framtagits 


för att minska de administrativa kostnaderna. Att förlänga mandatperioden gör att den 


enskilde medlemmen, som får uppdrag, själv under en längre period får betala 


mellanskillnaden mellan verkliga kostnader och ersättningen ur privata medel. 


Arbetsinsatsen halveras inte då man redan idag från internationella styrelsen tillåter 


Distriktsguvernör att ”besöka” klubbarna på ett zonmöte. 


1. Med två år på varje post måste den enskilde lionsmedlemmen lägga sin fritid på 


Lions under 8 år. Att fördubbla mandatperioden innebär konsekvenser för enskilda 


lionsmedlemmar som åtar sig uppdrag som kanske inte är rimliga att ställa.  


2. Se ovan 


3. Tiden för Distriktsmöte, Riksmöte och Convention är en stadgefråga som styrs av 


de internationella stadgarna.  


4. Diskussioner pågår ständigt i organisationen om var, hur och när man skall 


mötas. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen.  


 


6. Motion från LC Karlskrona/Jarramas angående familjerabatter på 


medlemsavgiften. 


Distrikt 101SM beslutade att bifalla motionen. 


 


Riksmötet kan varken besluta om distriktsavgiften eller den internationella avgiften. 


Den rent praktiska konsekvensen skulle bli, för ett par som är medlemmar i lions, att 


en part betalar 230.- i nationell avgift per år (innevarande verksamhetsårs 


medlemsavgift). Den andra parten betalar 115.- om året i avgift. Om rabatten ger en 


tillströmning av medlemmar är en viktig fråga att ställa sig. En annan viktig fråga är 


att en ensamstående lionsmedlem som inte får tillgång till eventuell rabatt missgynnas. 


Man måste också ta hänsyn till att parterna i en familj inte nödvändigtvis är 


medlemmar i samma klubb. Om rabatten skall gälla oavsett om man är medlem i 


samma klubb eller i annan klubb innebär det någon form av redovisning som inte 


förenklar administrationen. 


GR förslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


7. Motion från LC Nacka/Boo/Värmdön, LC Saltsjöbaden, LC Trollbäcken, LC 


Tyresö samt LC Älta om åldersgränser på ungdomsläger. 


Distrikt 101OM beslutade att bifalla motionen. 


 


Motionens innehåll pekar på en rad viktiga frågor som ligger inom YED:s 


ansvarsområde.  


1. Samordning av lägerdeltagarna sker tillsammans med YED i Europa på 


Europaforum. I YED-gruppen har diskuterats att åldersgruppen skall vara 18-21. 


2. De klubbar som ansvarar för ett läger skall ge information om förutsättningen för 


lägret samt kan sätta eventuella krav på lägerdeltagarna. Värdegrunderna för Lions 
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ingår som en röd tråd i allt ungdomsarbete. 


3. Förhoppningsvis har de ungdomar som varit på lägret nått en personlig utveckling 


och upplevt gott kamratskap. 


4. Distriktets YEC är ansvarig för värdfamiljsplaceringen och är fri att lösa det efter 


bästa förmåga. Stor flexibilitet hos värdfamiljer och ungdomar möjliggör även till sena 


byten vid behov. 


GR föreslår Riksmötet att lämna motionen utan ytterligare åtgärd. 
 


8. Motion från LC Täby om ersättning till DG från det internationella kontoret. 


Distrikt 101U beslutade att avslå motionen. 


 


Riksmötet kan inte besluta om den internationella avgiften utan detta sker endast på 


Convention. Genom att alla Distriktsguvernörer är underställda den Internationella 


Presidenten och ersätts från det internationella kontoret nås en samsyn på vad som 


skall ersättas. Reglerna för ersättningen är mycket strikt och når ej kostnadstäckning. 


Det innebär också att länder med stora arealer eller sämre förutsättningar kan delta. 


Hur slår annars den nationella avgiften för lionsmedlemmar i distrikt i t ex Afrika om 


de skall ersätta sina guvernörer nationellt fullt ut. Vem har råd att vara lions och vem 


får råd att vara DG? 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
 


9. Motion från LC Grillby angående fadderverksamhet inom lionsrörelsen. 


Distrikt 101U beslutade att bifalla motionen. 


 


Riksmötet kan inte besluta för andra länders räkning men motionen belyser en viktig 


fråga både gällande pengars fördelning samt lionsrörelsen organisation i andra länder. 


Det finns fadderorganisationer, t ex SOS-barnbyar; som är trygga att delta i. Det 


kanske är en idé att ha ett än större samarbete med dem. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


10. Motion från LC Östersund angående 2-årsmandat samt ändring av möten. 


Distriktsrådet tycker att motionärens förslag är ett steg i rätt riktning. De ger 


motionären sitt fulla stöd och vill understryka vikten av att vi genom olika 


förändringar är i fas, helst före, utvecklingen i vår omvärld. Att på bästa sätt 


tillvarataga och förstärka organisationens kompetens är viktiga faktorer för att 


säkerställa Lions framtida verksamhet. 


Distrikt 101N beslutade att bifalla motionen. 


 


Både motion 4 och 5 tar upp samma fråga.  


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


11. Motion från LC Örnsköldsvik om att lägga samtliga möten i Stockholm. 


MD:s möten är spridda till olika orter i landet, med höga kostnader för Lions och den 


enskilde med partner. Att förlägga mötena i Stockholm skulle ge avsevärd 


kostnadsbesparing. 


Distrikt 101N beslutade att bifalla motionen. 


 


Om samtliga möten alltid förlades till Stockholm skulle det innebära att tjänstemän 


från avlägsna delar av landet alltid får långt att resa. Om möjlighet finns att förlägga 


möten på olika ställen fördelas kostnader från gång till gång. Någon får långt att resa 
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andra kortare. Ställningstagandet till att möten inte konstant skall ligga i Stockholm 


beror dels på aspekten att lionsmedlemmar i landet får möjlighet att delta på mötena i 


demokratisk anda. Dessutom lånar lionsmedlemmen, som har uppdrag, fritid av sin 


partner och familj. För medföljande partner måste det vara intressant och meningsfullt 


att på egen bekostnad följa med. 


VU-möten och IT-möten förläggs idag till vårt kontor i Stockholm därför att det just 


nu är mest praktiskt. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 


 


12. Motion från LC Skellefteå angående ersättning till internationella presidenten 


samt internationella directorer. 


Distrikt 101P beslutade att tillstyrka motionen. 


 


Past International President har efter sin fullgjorda mandattid möjlighet att besöka 


Convention, då PIP bland annat utnyttjas vid seminarier, och Europaforum. Endast 


resa ersätts. Därutöver finns en svensk budget för eventuella åtaganden i Sverige. 


Dessa medel kan endast utnyttjas vid direkt inbjudan från distrikt eller klubbar. För 


Past International Directors gäller att när mandattiden är slut täckt deras eventuella 


kostnader endast de gånger de har ett formellt uppdrag. Past Internationell Directors 


kan utnyttjas efter mandattidens slut under en begränsad tid. Den nationella budgeten 


baseras på antalet medlemmar, i vårt fall Sveriges antal, och uppgår till 15 cent per 


medlem och år. 


GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
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Hej Håkan! 


 


Tack för ett bra möte i Färjestaden. 


 


Skickar Dig noteringar från grupparbetet Lions Syfte från grupp 1. 


 


- Vad gör vi?  Hur gör vi det? När gör vi det? 


- Vi skall på annat sätt än att enbart tänka och mäta på pengar. Vi skall göra mänskliga 


insatser där vi ställer upp utan att pengarna styr. Det finns möjligheter att hjälpa med 


insamlat material. 


- Vi skall arbeta med hjärtat i alla sammanhang. Det finns handikappade, trafikskadade, 


gamla som sitter på hem, handikappidrott, m. fl. grupper som behöver vårt stöd. 


- Ungdomar till läger nationellt och internationellt. Jobba med skolor, särskolor, alla typer 


av drogmissbruk. Ta ut de gamla, bjud på kaffe, underhållning eller bara sitt och prata. 


- Vi skall redovisa de insatser som göres, både pengainsatset som personliga insatser så att 


medlemmarna och allmänheten kan följa var vi gör och har gjort. 


- Vi värderar alltför ofta i hur mycket pengar vi omsatt. 


- Viktigt att ta hand om medlemmarna i klubben så ingen är "utanför" 


- Viktigt med intressanta aktiviteter, vara kreativa. 


- Se till att nya även befintliga medlemmar får information och utbildning i Lions. En väl 


utbildad Lions är ett bra lejon. 


- Skapa trivsel i klubben med intressanta möten och roliga aktiviteter. 


- Var mot andra som du vill att andra skall vara mot dig. 


- Klubbens inre liv. Vi ska jobba med våra syften och etik i klubbarna, ha diskussioner vad 


som menas. Ingen information utan en dialog mellan medlemmarna. Diskutionspunkter 


för att stämma av läget i klubben. Går alla åt samma håll? 


- Ransaka sig själv för att lära sig förstå andra. 


- Skall vi ha två möten per månad. Ett arbetsmöte då vi arbetar med aktivitet- behovs- 


medlemsärende m.m.. Ett mera trivselmöte kombinerat med styrelsemöte ( så att 


medlemmarna får inblick i styrelsens arbete), underhållning, föredrag, företagsbesök m.m. 


- Fadderverksamheten, hur fungerar en fadder, vem skall vara fadder? 


- Varför slutar medlemmar? Viktigt att följa upp. 


 


 


Ungefär såhär uppfattade jag våra diskussioner. Vi jobbade inte speciellt strukturerat, så det är 


inte så lätt att föra noteringar efter våra olika syfte. 


 


Hälsningar 


Kjell-Åke GR 101-S 
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KOMMITTÉN FÖR FRAMTIDSFRÅGOR 


UTVECKLING OCH UTBILDNING 


 


 


 


3. 
 


RAPPORT TILL GR-MÖTET 28-29 februari 2004 


 
VDG-utbildning Steg 5 
 


Utbildningen av vDG har genomförts enligt projektplanerna 1 – 5  Projektplan 6 skall 


genomföras den 27 och 28 februari i anslutning till GR-mötet. Projektplan 7, med examen 


skall genomföras den 19 – 21 mars i Bromma.. Projektplan 8 genomförs i samband med RM i 


Gävle. 


Vid NSR i Norge 17 –19 januari 2004 enades nordens MDLDC att man skall träffas i 


Köpenhamn under hösten för att gå igenom innehållet i ländernas vDG-utbildningar. Syftet 


med denna genomgång är att få innehållet i vDG utbildningarna i Norden att se likadana ut, så 


att vDG-skolan vid convention kan bli ännu mer effektiv. 


 


 


Möten 
 


MDMO Lars Eriksson deltog den 2 december 2003 tillsammans med representanter för 


distrikt 101-OM. i ett möte som behandlade medlemssituationen i distrikt 101-OM  


 


Framtidskommittén genomförde ett planeringsmöte den 8 januari 2004 på Lions kontor i 


Bromma. 


 


MDRetO Bruno Ahlqvist deltog den 10 januari 2003 i ett möte i distrikt 101-B. Mötet 


behandlade medlemsfrågor mm. 


 


Vid NSR i Sandefjord 17 –19 januari deltog från Framtidskommittén Peter Danilo, Bruno 


Ahlqvist och Lennart Löf. 


 


Framtidskommittén uppmanar distrikt och zoner att ta till vara på den kompetens som 


ledamöterna i Framtidskommittén har i Medlemsfrågor, Nyklubbsbildning, Att stötta 


”Svaga klubbar” eller i Utbildningsfrågor.  Vi ställer gärna upp vid möten eller olika 


träffar. 
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Medlemsläget 
 


Antalet medlemmar i Sverige MD 101 per den 30 november 2003 var 14641 st vilket är ett 


minus på 76 st från den 1 juli. 


 


Framtidskommittén är fortfarande mycket orolig över riktigheten i medlemsregistret. 


Det strul som nu finns med att klubbarna måste rapportera in förändringar på en 


speciell blankett förbättrar inte riktigheten i registret. Vi önskar att IT-kommittén tar 


alvarligt på dessa osäkra faktorer och också håller efter klubbarna så att vi  snarast får 


ett tillförlitligt medlemsregister. 


 


 


LDC-utbildning 
 


Den 12 – 13 juni 2004 kommer en Konferens och utbildning att genomföras i Bromma för 


distriktens LDC valda för 2004 – 2005. 


Innehållet i konferensen blir ”Lionstegen” steg 0, 1, 2, 3, 4, och lite om steg 5 


Andra diskussioner blir samordningsfrågor, placering av kurserna i tiden m.fl. 


utbildningsfrågor. 


 


Nya klubbar 
 


Vi gratulerar distrikt 101-N som har chartrat en ny klubb i Östersund. 


Det jobbas på nya klubbar i 101-SV, Internetklubb.  101-OM kvinnlig klubb. 101-VG en mix 


klubb, Axvalla/Varnhem. 


 


Budgetuppföljning 
 


     Budget     Utfall 


EO/MO/RetO seminarium    45.000:-    36.956:- 


Utbildning av LDC    45.000:-             0:- 


Kommittémöten    20.000:-    21.398:- 


Utbildningsrådet    15.000:-             0:- 


Utbildning av vDG  250.000:-    94.215:- 


Utbildningsmaterial      5.000:-      5,503:- 


   380.000:-  158.072:- 


 


 


Gävle februari 2004 


 


Lennart Löf 


Ordf. 
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1 Att skapa ett samförstånd mellan jordens folk 


Klubb a Skicka ungdomar på läger 


 b Engagera invandrare som t.ex. föreläsare 


 c Ta emot ungdomar i värdfamiljer 


 d Ansvara för programmet under en lägerdag 


 e Internationellt inriktade aktiviteter i samband med FN-dagen 


 f Engagemang i internationella aktiviteter som anordnas av andra 


 g Engagemang i integrationsfrågor 


 


Distrikt a Anordna ungdomsläger 


 b Operation friendskip 


  Engagemang i internationella aktiviteter som anordnas av andra 


 


MD a Samordna det internationella ungdomsutbytet 


 b Stimulera enskilda lions deltagande i internationella konferenser 


 c Engagemang i internationella aktiviteter 


  


2 Att befrämja god samhällsanda 


Klubb a Anordna Lions Quest-kurser 


 


Distrikt a Anordna Lions Quest-kurser 


 


MD a Kontinuerligt utveckla Lions Quest 


 


3 Att genom aktiva insatser bidra till en positiv samhällsutveckling 


Klubb a Vuxna på sta’n 


 b Ge vår tid till dem som behöver extra stöd 


 c Tydligt ta avstånd från olagliga droger och våld 


 


Distrikt a Idétorka 


 


MD a Idétorka 


 


 


4 Att förena medlemmar med band av vänskap, gott kamratskap och ömsesidig 


förståelse
1
 


Klubb a Trivsamma möten så att alla som kan komma också vill komma 


 b Klubbens medlemmar måste vara observanta på att inga skadliga 


”gängbildningar” vid måltiden mm. 


 


Distrikt a Arrangera distriktsträffar så att det går att ordna attraktiva Ladies Nights (gäller 


även zoner) 


 


MD a Arrangera RM så att det går att ’Get together’ och bankett blir attraktiva för alla 


 


 


                                                 
1
 Detta syfte kom helt bort i diskussionen i Färjestaden. Sekreteraren har därför kompletterat på egen hand 







Bilaga 17 


 


5 Att vara forum för frågor av allmänt intresse utan inblandning av politik och 


religion 


Klubb a Engagera personer med insikter i intressanta samhällsfrågor för föredrag mm 


 


 b Diskutera intregrationsfrågor 


 


Distrikt a Idétorka 


 


MD a Idétorka 


 


 


6 Att uppmuntra duglighet och ansvarskänsla 


Klubb a Ge beröm till den som förtjänar det och feed-back till den som ”inte passar in” 


 b Delegera arbetsuppgifter 


 c Delta i projektet liknande ”Respektera Handikapparkeringarna”
2
 


 


Distrikt a Ge beröm till den som förtjänar det och feed-back till den som ”inte passar in” 


 b Delegera arbetsuppgifter 


 


MD a Ge beröm till den som förtjänar det och feed-back till den som ”inte passar in” 


 b Delegera arbetsuppgifter 


 


                                                 
2
 Tillagt efter redovisningen och under detta syfte eftersom syftet torde avse såväl medlemmar som andra 


personer 
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Barbro Bergström 
MD-101 YED. 


Torshälla 2004-02-06. 
 


 
 
Rapport från YE-kommittén till GR-möte 28—29 februari 2004. 
 
Australienungdomarna: 
 
Varje år kommer ett antal ungdomar från Australien/Nya Zeeland för att under jul och nyår besöka 
”Det snöiga och kalla Norden”. 
Den 4.december anlände 6 ungdomar för att placeras hos sina värdfamiljer i Sverige under 3 veckor. 
Dom firade jul i Sverige och reste den 27 december till Finland, Danmark eller England för ytterligare 3 
veckors vistelse där. 
Samma datum anlände 3 ungdomar från Australien och en flicka från Nya Zeeland för tre veckors 
vistelse i Sverige. Tyvärr lämnade en av ungdomarna efter två dagar sin svenska värdfamilj för att 
återvända till den finska värdfamilj han haft i tre veckor. Efter många telefonsamtal med ansvariga  
Lions kunde vi acceptera hans självsvåldighet och lämna honom kvar i Finland.  
Den senaste gruppen ungdomar lämnade Sverige för hemresa via London den 14.januari. 
Det har aldrig varit svårt att finna värdfamiljer för dessa ungdomar, de flesta placeras i Norrland av P-
ditriktets YEC Tauno M. 


 
NSR-mötet i Sandöfjord: 
 
YE-gruppen representerades av YED Barbro Bergström samt BYED Hans Folkesson, dessutom 
deltog LEO-ordf Kenneth Persson i LEO-programmen. 
Ordförande för YE-konferenserna var  Norges MD-YEC Rune Johansen. 
 
Stor del av mötestiden ägnades åt en uppföljning av den mycket värdefulla YE-konferensen i Wien. 
Sedan de flesta länderna beslutat att i största möjliga mån följa de Nordiska ”Quality Norms” 
konstaterades att samordning nu kan ske i de flesta utbytesfrågorna, ex: 


 Anmälningsblanketterna (”Application Forms”) skall vara lika, engelskspråkiga och utlagda på 
Lions hemsidor. Om möjligt skrivbara i datorn, så att de handskrivna och alltför ofta svårlästa, 
handlingarna försvinner. 


 Brytdatum för anmälan till läger skall vara 31. mars.  


 Ungdomarnas ålder skall i huvudsak ligga mellan 17 och 21 år. 


 Ungdomslägren skall inte ta ut någon lägeravgift. I enstaka fall kan dock resekostnad 
(studiebesök o. dyl.) accepteras. 


 Lägerbeskrivningarna skall vara väl utformade, så att de sökande ungdomarna får fyllig 
information före ansökan. 


 De utresande ungdomarna skall var väl utbildade i bl.a. Lionskunskap för att kunna vara 
”Lionsrepresentanter”. Gärna efter den modell som Islands YEC Kristinn Hanneson 
redovisade. 


 
Frågan om alkoholbruket i de olika ländernas läger är i vissa fall besvärliga. Det har i flera fall uppstått 
problem p.gr. av de olika ländernas kulturvanor. 
De flesta länderna aviserar dock akohol-och drogförbud på ungdomsläger. 
 
Diabetesläger i nordisk samordning diskuterades.  
Dessa läger är svåra att arrangera p.gr. av den speciella kunskap/hjälp som fordras av medicinsk 
personal. 
Årets planerade diabetesläger i Sverige har ändrat målsättning till ”Läger för konstintresserade”, även 
nästa års i Norge, planerade diabetesläger verkar bli inställt. 
 
 
YE-gruppen fortsätter sitt gemensamma arbete vid EF i Rom.  
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Årets svenska ungdomsläger: 
De fyra planerade lägren är annonserade på såväl den svenska som den internationella 
Lionshemsidan. 
Det annonserade lägret i Norberg har aviserat en sänkning av antalet lägerplatser från 30 till 25. 
Detta är naturligtvis olyckligt, då vi har förhandlat med utgångsläget 100 svenska lägerplatser. 
Värdfamiljefrågan ser positiv ut. 
 
Oskarshamnslägren: 
Efter en försiktig start har nu ett antal ansökningar—och lägeravgifter anlänt. 
 
Årets utländska läger: 
Jag kunde redan den 8. januari sända ut en fördelning av lägerländer och platser, i huvudsak enl 
klubbarnas önskemål till resp  YEC. 
Även denna gång med en kraftig överbokning på Italien och England. 
Efterhand som mitt arbete tillsammans med YEC  fortskridit är dock nu de flesta ungdomar nöjda med 
sin placering och de flesta lägerplatserna bokade. 
Den 15.februari skall ansökningshandlingarna sändes till mig. Efter kontroll och ev justering skickar jag 
handlingana till resp land/läger för uppbokning och godkännande av ca 90 platser i världen.  
Ca den 15 april kan jag redovisa resultatet till resp YEC. 
Nästa fas för mig blir planering av flygresor och redovisning av resekostnader tillsammans med vår 
resebyrå. 
 
LEO-verksamheten: 
Ordf Kenneth Persson lämnar en rapport. 
 
 
”Postkontrollen”: 
Samarbetet med IBM betr kontroll av post pågår fortfarande, dock i en mindre omfattning. Detta 
innebär naturligtvis också ett lägre ersättningsbelopp. 
813 Lions har under andra halvåret 2003 deltagit i något av de projekt vi har avtal på. 
Ersättningsbeloppet blir denna gång Kr 147.510:- att fördelas på våra 10 distrikt enl resp antal 
deltagare (motsvarande tid förra året var Kr 196.670:-). 
 
 
 





